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چرا متکی مهم ترین شانس  
ریاست مجلس است؟

صهیونیســتی  رژیــم  حالــی  در 
به کشــتار و  رژیــم صهیونیســتی 
جنایــت در نوار غــزه دامه می دهد 
که بــه گفتــه ناظران چشــم انداز 
و افــق روشــنی بــرای چگونگــی 
پایــان دادن به این جنگ از ســوی 
پیرو  نــدارد.  صهیونیســت ها وجود 
همیــن نکتــه، ماجــد الانصــاری، 
ســخنگوی وزارت خارجه قطر اعلام 
کرد کــه مذاکرات جنبش حماس و 
طرف صهیونیســتی اکنون در حالت 
رکود بــوده و تل آویو برنامه ای برای 
پایان جنگ ندارد. ریاست تشکیلات 

به  نســبت  فلســطین  خودگــردان 
پیامدهــای خطرناک تجاوزات رژیم 
صهیونیســتی علیه ملت فلســطین 
در غزه هشــدار داد. نبیل ابوردینه، 
تشــکیلات  ریاســت  ســخنگوی 
خودگردان فلســطین هم اعلام کرد 
که پافشــاری بر حمله به شهر رفح 
فلســطین اشــتباه بزرگی است که 
مســئولیت آن بر عهده آمریکا است 
چراکه تنها طرفی است که می تواند 

آن را متوقف کند. 
در این بین آش آنقدر شور شده که 
حتی »دن حالوتس«، رئیس ســابق 

ســتاد کل ارتش رژیم صهیونیستی 
هــم در اظهاراتــی بــه شــدت از 
نخســت وزیر رژیم صهیونیســتی به 
انتقاد  دلیل شکســت در جنگ غزه 
کرد و خواســتار شکل دادن کمپینی 
برای ســرنگونی وی شــد. همزمان 
تامیر هیمن، رئیس ســابق اطلاعات 
ارتش رژیم صهیونیستی هم به سران 
این رژیم از جمله نتانیاهو تاکید کرد 
تا توافق تبادل اسرا با حماس را امضا 
کنند که شــامل آتش بس دائمی و 
همــکاری با تشــکیلات خودگردان 
فلســطین برای برقراری مجدد نظم 

در غــزه می شــود؛ در غیراینصورت 
سقوط  فرسایشی«  »جنگ  ورطه  در 

می کنند...

بحرانتاکجاادامهدارد؟

جنگپراکندهدرکلغزه
خبر

عملهایزیباییدرمنزل؛

بازارسیاهجراحیپلاستیک

نایب رئیــس انجمن جراحان 
پلاســتیک و زیبایــی ایران 
گفت: شــاهد ورود آرایشگرها 
و تکنســین هــا بــه عرصه 
زیبایی هســتیم که در منزل 
یا واحدهای استیجاری اداری، 
بیماران را تحت عمل جراحی 

قرار می دهند.
بــه گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از مهر؛ نجات 
حســینی گفت: یکی از چالش های ایــن روزهای جامعه 

پزشکی خالی ماندن...
7 ادامه در صفحه 3

گزارش

پشتپردهفروشمکملهادرداروخانهها؛

پلتفرمهاوتخفیفهایعجیب
وغریب

در  گشــت و گذاری  بــا 
و  شهر  ســطح  داروخانه های 
برخی پلتفرم هــای مجازی با 
ویژه  و  عجیــب  تخفیف های 
مکمل هــا و مولتی ویتامین ها 
مواجه می شــویم که بررسی 
علــل آن، حقایــق پنهانی از 
وضعیت نابسامان تولید و توزیع 

مکمل در کشور را برملا می کند. به گزارش روزنامه »صبح 
امروز« و به نقل از تسنیم، اگر حتی یکبار ...
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گزارش

»سالگربه«صرفابرایخنداندننیست؛

اینفیلمجهانمنحصربهفرد
خودشرادارد

»فیلم سینمایی »سال گربه« 
قرار نیست یک کمدی صرف 
باشد بلکه یک فضای فانتزی 
دارد کــه صرفا برای خنداندن 

نیست.«
به گــزارش روزنامــه »صبح 
امــروز«؛ مصطفی تقــی زاده 
کارگردان »ســال گربه« که با 

همراهی سعید خانی تهیه کننده در گپی به بهانه نمایش 
فیلم شان در سینماها با خبرنگار ایسنا شرکت کردند،این 

جملات را مطرح کردند...
5

 بـاز بـاران بـاز بـحـران
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منتخب مردم تهــران در مجلس دوازدهم 
گفت: مهم نیســت در نهایت چه کســی بر 
کرســی ریاست می نشیند، مهم آن است که 
آیا می تواند تغییر را در شیوه اداره مجلس و 

نوع حکمرانی، نمایندگی کند یا خیر.
 2 هفته تا آغاز کار دوازدهمین دوره مجلس 
شورای اســلامی زمان باقی است و هر چه به 
هفتم خرداد نزدیکتر می شویم گمانه زنی ها 
درباره سرنوشــت کرســی ریاست بیشتر می 

شود.
ابوالفضــل ظهره وند در گفت وگو با خبرنگار 
نامه نیوز دربــاره ترکیب مجلس آینده گفت: 
قریب به 65 درصد نمایندگان دوره دوازدهم 

نسبت به دوره یازدهم تغییر می کنند. تفاوت 
این دوره از انتخابات با دوره های گذشته این 
بود که مردم براساس توصیه فلان پدرخوانده 
لیستی رأی ندادند. با وجودی که 50 فهرست 

انتخاباتی منتشــر شد، مردم به راست و چپ 
»نه« گفتند و خودشــان نامزدها را بررســی 
کردند و به ترکیبی که مناســب دیدند رأی 

دادند.
وی با اشــاره به حضور پرشــکوه مردم در 
راهپیمایی 22 بهمن و روز قدس افزود: مردم 
پای انقلاب و نظام ایســتاده اند اما بخشی از 
جامعــه گلایه هایی درباره شــیوه حکمرانی 
دارند، از این رو در انتخابات شــرکت نکردند 
یا رأی سفید دادند. معتقدم مجلس دوازدهم 
وظیفه ســنگینی بر عهــده دارد چون مردم 
عملا خواســتار تغییر در شیوه حکمرانی، نوع 
نگاه حکومت به جامعه، وضعیت معیشــتی و 

اقتصادی هستند. این بلوغ سیاسی و تحول در 
نوع کنشگری جامعه را نشان می دهد که ما 

باید این را به فرصت تبدیل کنیم.
این منتخب تهران درباره گزینه های مطرح 

ریاست مجلس آینده یادآور شد: گزینه های 
متعدد مطرح هســتند و معتقدم هر کس در 
خود ظرفیت برعهده گرفتن این مســئولیت 
را می بیند، خوب اســت که در صحنه حاضر 
شود و اعلام آمادگی کند. دیگر نظام ریاستی 
بر مجلس کارکرد ندارد، رئیس مجلس شبیه 
ســخنگوی اتحادیــه اروپاســت یعنی نقش 

هماهنگی جمعی را برعهده دارد.
وی دربــاره شــانس رأی آوری گزینه های 
مطرح برای ریاســت مجلس افــزود: آقایان 
قالیباف، ذوالنوری و نیکزاد رقبای اصلی برای 
تصدی کرسی ریاست مجلس هستند و وقتی 
اعلام آمادگی و طرح برنامه کنند، نمایندگان 
تصمیم می گیرند که کدام فرد دیدگاه بهتری 

برای اداره مجلس دارد.
ظهــره وند با بیان اینکــه برخی هنوز نگاه 
گذشته را درباره تصدی کرسی ریاست مجلس 
دنبال می کنند، گفت: مهم نیست در نهایت 
چه کســی بر کرسی ریاست می نشیند، مهم 
آن اســت که آیا می تواند تغییر را در شــیوه 
اداره مجلس و نوع حکمرانی، نمایندگی کند 
یا خیر، حالا این فرد می خواهد آقای قالیباف 
باشــد یا آقــای ذوالنوری یا کــس دیگری. 
معتقدم هر کــس صدای مطالبه جامعه برای 
تغییر را بهتر شــنیده و برای همراهی آماده 

باشد رئیس می شود.
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گزینه های متعدد مطرح هستند و معتقدم هر کس در خود ظرفیت 
برعهده گرفتن این مسئولیت را می بیند، خوب است که در صحنه 

حاضر شود و اعلام آمادگی کند. دیگر نظام ریاستی بر مجلس کارکرد 
ندارد، رئیس مجلس شبیه سخنگوی اتحادیه اروپاست یعنی نقش 

هماهنگی جمعی را برعهده دارد.
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منوچهــر متکی چهره ای اســت که در 
سال های اخیر نشــان داده است می تواند 
انقلابی  میان گروه های سیاســی اصیــل 

وحدت آفرین باشد.
از حــالا که مجلــس دوازدهــم هنوز 
اینکه  درباره  زمزمه هایی  نشــده،  تشکیل 
چه کسی رئیس مجلس آینده خواهد شد، 
به گوش می رسد. بســیاری باور دارند که 
جایگاه محمدباقر قالیباف نســبت به دوره 
یازدهم ضعیف شده اســت زیرا او از یک 
سو یاران ســابق خود را به همراه ندارد و 
دایره یاران او به شدت محدود شده است 
و از ســوی دیگر نیروهــای نزدیک به او 
آن طور که انتظار داشــت نتوانســت وارد 
مجلس شــوند و عملا ائتــلاف او با جبهه 
پایداری با شکســت مواجه شــد. از سوی 
دیگــر نیروهای رادیکالی که توانســته اند 
وارد مجلس شــوند هم بــا موانعی روبه رو 
هســتند؛ از جمله آنکه آنها با رأی بالایی 
بنابراین دارای  نیافتنــد؛  راه  به مجلــس 
ســرمایه اجتماعی بالایی نیســتند و ثانیا 

اکثریــت مجلــس از رویکردهای رادیکال 
اســتقبال نمی کنــد؛ به خصــوص بعد از 

تذکــر رهبر انقلاب پــس از برگزاری دور 
اول انتخابات مبنی بر ضرورت پایان دادن 

به هر کشــمکش سیاســی در مجلس. با 
این اوصاف آنها نیــز از جایگاه ویژه ای در 
مجلس آینده برخوردار نیستند که بتوانند 
از میان خود فردی را به ریاست برسانند.

در این بین امــا نیروهای اصیل اصولگرا 
کــه همواره بــر دو محور تکیــه بر اصول 
واقعی انقلاب اســلامی و میانه روی تأکید 
دارند، می توانند در مجلس دوازدهم دست 
بالا را داشــته باشــند زیرا هم مورد اقبال 
مردم قــرار گرفته اند و هم آنکه باتوجه به 
نیاز این روزهای کشور مبنی بر میانه روی 
گفتمان  واقعی  نماینده  می توانند  انقلابی، 
انقــلاب اســلامی باشــند و در عین حال 
کارآمــدی پارلمانی را به بهترین شــکل 
نشــان دهند. این گروه در حوزه ریاســت 
مجلــس هم می تواند ائتلافــی میان دیگر 
گروه ها راه بیندازد. در این بین بســیاری 
باور دارنــد منوچهر متکــی از میان بدنه 
اصلــی اصولگرایان در مجلــس دوازدهم 
بیشترین شانس را برای رسیدن به ریاست 

مجلس داراست.
متکی هم ســابقه تصــدی وزارت امور 
خارجه را در کارنامــه دارد، هم عضو تیم 
مذاکره کننــده در جریان تصویب قطعنامه 
598 بوده اســت و هم در سال های اخیر 
با حضور در شــورای وحدت توانسته است 
به چهره ای وحدت بخش میان اصولگرایان 
تبدیل شود. او در سال های اخیر ثابت کرد 
که می توان بدون هر گونه نزاع سیاســی و 
صرفا برای کشــور گروه های سیاســی در 
مســیری منطقی بــه رقابــت بپردازند و 
شــورای وحدت نیروهای انقلاب اسلامی 
هم در چند انتخابات اخیر بر خلاف دیگر 
گروه ها به جای اتهام زنی و سیاســی بازی، 
ســعی داشــته اســت کــه کار خــود را 
برنامه محــور پیش برود تــا بتواند اعتماد 
واقعــی مردم را نصیب خــود کند. با این 
اوصاف متکی در مجلس دوازدهم می تواند 
با شکل دهی اجماعی به نفع جریان اصیل 
انقــلاب یکی از مهم ترین شــانس ها برای 

کسب جایگاه ریاست مجلس باشد.

چرامتکیمهمترینشانسریاستمجلساست؟

اداره کل راه و شهرسازی خراسان رضوی
آگهي اعلام راي کمیسیون تشخیص ماده 12 قانون زمین شهري

    موضوع: آگهي اعلام رأي موات قسمتی از پلاک 82  اصلی بخش 6 مشهد مقدس
 کمیسیون تشخیص موضوع ماده 12 قانون زمین شهري برابر نظریه شماره 207 - 10 مورخ 1401/12/14 قسمتی از پلاک 82  اصلی بخش 6 مشهد مقدس  به مساحت 11945 مترمربع مطابق با 
کروکي ذیل را موات تشخص داده است. لذا مستند به ماده واحده مصوبه مورخ 70/11/3 مجمع محترم تشخیص مصلحت نظام جهت اعلام به مالكین  و سایر مدعیان و دارندگان حقوق قانوني 
در ملك مذکور این نظریه در دو نوبت به فاصله ده روز در روزنامه منتشــر مي گردد، تا در صورت اعتراض )تا سه ماه از انتشار آخرین آگهي( اعتراض خود را به دادگاه صالحه تسلیم نمایند. 

بدیهي است در صورت عدم اعتراض در مهلت مذکور این نظریه قطعي و لازم الاجرا خواهد بود.

اداره ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل راه و شهرسازی خراسان رضوی

شناسه آگهی1709713
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حسین فاطمی

در حالــی رژیــم صهیونیســتی رژیــم 
صهیونیســتی به کشــتار و جنایت در نوار 
غزه دامه می دهد که به گفته ناظران چشم 
انداز و افق روشــنی بــرای چگونگی پایان 
دادن به این جنگ از سوی صهیونیست ها 
وجود نــدارد. پیــرو همین نکتــه، ماجد 
قطر  خارجه  وزارت  ســخنگوی  الانصاری، 
اعلام کــرد که مذاکــرات جنبش حماس 
و طــرف صهیونیســتی اکنــون در حالت 
رکــود بــوده و تل آویــو برنامــه ای برای 
پایــان جنگ ندارد. ریاســت تشــکیلات 
خودگردان فلسطین نســبت به پیامدهای 
خطرناک تجاوزات رژیم صهیونیستی علیه 
ملت فلســطین در غزه هشــدار داد. نبیل 
ابوردینه، ســخنگوی ریاســت تشــکیلات 
خودگردان فلســطین هم اعــلام کرد که 
پافشــاری بر حمله به شــهر رفح فلسطین 
اشــتباه بزرگی است که مســئولیت آن بر 
عهده آمریکا است چراکه تنها طرفی است 

که می تواند آن را متوقف کند. 
در این بین آش آنقدر شور شده که حتی 
»دن حالوتس«، رئیس ســابق ســتاد کل 
ارتش رژیم صهیونیســتی هم در اظهاراتی 
به شدت از نخســت وزیر رژیم صهیونیستی 
به دلیل شکست در جنگ غزه انتقاد کرد و 
خواستار شکل دادن کمپینی برای سرنگونی 
وی شد. همزمان تامیر هیمن، رئیس سابق 
به  ارتش رژیم صهیونیســتی هم  اطلاعات 
ســران این رژیم از جملــه نتانیاهو تاکید 
کرد تا توافق تبادل اســرا با حماس را امضا 
کنند که شامل آتش بس دائمی و همکاری 
بــا تشــکیلات خودگردان فلســطین برای 
برقــراری مجدد نظم در غزه می شــود؛ در 
غیراینصورت در ورطه »جنگ فرسایشــی« 

سقوط می کنند.

به رغم آنچه گفته شــد، موتور کتشــار 
اشغالگران در رفح و جبالیا روشن است و به 
دنبال آن وضعت انسانی آنقدر بحرانی شده 
که آژانس امدادرســانی و کاریابی سازمان 
ملل برای آوارگان فلسطینی )آنروا( هشدار 
داد که بیش از ۱50 هزار زن باردار در غزه 
در پی جابه جایی اجبــاری از رفح به دلیل 
جنگ رژیم صهیونیســتی با شرایط وخیم 
بهداشتی روبرو هستند. پیش تر آنروا پستی 
را منتشــر کرده بود که در آن ســاختمان 
مدرســه اش در خان یونس توسط بمب های 
رژیم صهیونیســتی، جایی کــه آوارگان در 
آن پناه گرفته  بودند، تخریب شــده است. 
به نقــل از آناتولی، این نهاد ســازمان ملل 
متحد اعلام کرد که با این جابه جایی عظیم 
از رفــح به خان یونس، مرحلــه جدیدی از 
برابر چشــمان جهان آشــکار  ناامیدی در 
می شود. خانواده ها و کودکان در جستجوی 
امنیت و ســرپناه به مدارس تخریب شــده 

آنروا در خان یونس باز می گردند.

-    ضربات به نظامیان صهیونیست در 
رفح و جبالیا

در عرصه میدانی، گروه های مقاومت فلسطین 
در نــوار غــزه دیــروز )سه شــنبه( از ضربات 
ســنگین به نظامیان ارتش رژیم صهیونیستی 
در محورهــای نبــرد در »رفــح« و »جبالیا« 
خبر داده اند. در همین باره گردان های شــهید 
عزالدین القسام، شاخه نظامی جنبش حماس 
طی بیانیه ای اعلام کرد یک خانه بمب گذاری 
شــده در خیابان »جورج« در شرق رفح را که 
نیروهای ویژه رژیم صهیونیستی در آن سنگر 
گرفته بودند، منفجر کرد که به کشته و زخمی 
شدن شماری از نظامیان رژیم صهیونیستی در 
این عملیات منجر شــد. همزمان گردان های 
القدس اعلام کرد با خمپاره ســنگین، مراکز 
نظامی و خودروهای ارتش رژیم صهیونیستی 
را در مجاورت گذرگاه رفح بمباران کرده است.

گردان های القدس همچنین بیان داشت که 
رزمندگان موفق شدند یک نظامی صهیونیست 
را که در یکی از ســاختمان های پشت مدارس 

»ابــو زیتون« در اردوگاه »جبالیا« در شــمال 
نوار غزه پنهان شــده بود، هــدف قرار دهند. 
شــاخه نظامی جهاد اسلامی در بیانیه دیگری 
از حملات خمپاره ای به نظامیان و خودروهای 
آنها در محله »السلام« در شرق رفح و همچنین 
حمله مشــابه به یک تیپ پیاده نظام دشمن 
در خیابــان »ابوالعیش« در جبالیــا خبر داد. 
گردان های القــدس اعلام کرد در این حملات 
چند صهیونیست کشــته و زخمی شدند. در 
همین راســتا، ارتش رژیم صهیونیستی نیز از 
زخمی شــدن چند نظامی خود در درگیری ها 

در جبالیا خبر داد.
در آن ســو، خبرنــگار نظامــی رادیو ارتش 
رژیم صهیونیســتی گزارش داد که حماس هر 
روز چندیــن بار خمپاره هایی را به نیروهای ما 
در منطقه گذرگاه ها و محور نتزاریم شــلیک 
می کند. دوشنبه مثل حادثه اخیر منطقه کرم 
ابوسالم که به کشته شدن چهار سرباز و زخمی 
شدن ۱0 نفر دیگر منجر شده بود، حماس بار 
دیگر توانست حمله ای را به منطقه گذرگاه رفح 

انجام بدهد که منجر به زخمی شــدن ۱0 نفر 
شد که حال سه نفر از آن ها وخیم است.

-    ادامه واکنش ها به سخنان سناتور گراهام
اخیرا لیندس گراهام، سناتور جمهوری خواه 
 »nbc news« در مصاحبــه ای با شــبکه
آمریکا مدعی شد، »زمانی که ما به عنوان یک 
ملت پس از بندر پرل هاربــر با ویرانی مواجه 
شــدیم و در حین جنگ با آلمانی ها و ژاپنی ها 
بودیم، تصمیم گرفتیم که با بمباران هیروشیما 
و ناگازاکی توسط تسلیحات هسته ای به جنگ 
پایان دهیم، این تصمیم درســتی بود بنابراین 
اسرائیل باید هر کاری برای بقای خود به عنوان 
طرف یهودی انجام دهد، به اسرائیل بمب هایی 
را که بــرای اتمام جنگ نیاز دارد، بدهید، آنها 
نمی توانند جنگ را ببازند.« همین ســخنان 

جنجالی او با واکنش بسیاری مواجه شد. 
هــم چنانی که حمــاس به ایــن اظهارات 
واکنش نشان داد و سخنانش را »اوج انحطاط 
اخلاقی« او دانســت. جمعی از کارشناســان 
مصری هم واکنش نشان داده و ارزیابی کردند 
که »اظهارات گراهام قطعاً بر نژادپرســتی که 
بر مراکز تصمیم گیری در آمریکا حاکم است، 
دلالــت دارد و نشــان می دهد کــه آمریکا به 
حمایت از اسرائیل و ارسال کمک های نظامی 
برای آن که آخرین آن بســته کمکی به ارزش 
26 میلیــارد دلار بــود، ادامــه می دهد، این 
کمک ها تنها برای نجات اسرائیل از اعتراف به 
شکست در نوار غزه اســت، به ویژه که ارتش 
آن تا این لحظه نتوانســته اهدافی را که برای 
این جنگ اعلام کرده بود، چه در مورد نابودی 
سران حماس و چه درباره آزادسازی گروگان ها 
محقق کند، همینطور اختلاف نظرهای شدیدی 
در درون نهادهای نظامی و امنیتی این رژیم به 
وجود آمده و موارد خودکشی در میان سربازان 
آن افزایش یافته و بر این اســاس ارتش رژیم 
صهیونیســتی در باتلاق غزه گیر افتاده و تنها 

می تواند با شکست از آن خارج شود.«
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اولین ســفر خارجی آیت اله دکتر رئیسی 
در ســال جدید به مقصد همســایه شرقی، 
پاکستان رقم خورد تا بهاری دیگر در روابط 
دو همســایه دوست و مسلمان را نوید دهد. 
تجلی مرحله جدیدی از پیشــبرد سیاست 
»اول همســایگان« جمهوری اسلامی ایران 
و رویکردی که دولتمردان پاکستانی نیز به 
اهمیت آن در سیاست دولت سیزدهم اذعان 

دارند.
البته این اولین باری نیست که اسلام آباد 
میزبان دکتر رئیسی بود. ۱2 سال پیش نیز 
ایشــان در مقام معاون اول قوه قضائیه برای 
شرکت در یک کنفرانس بین الملل قضائی 
به پاکستان ســفر کردند. در این اثناء سفر 
ایشان افتتاح کننده سفر روسای کشورهای 
خارجی به پاکستان پس از انتخابات اخیر در 
این کشور بود و پذیرش این سفر نیز نشان از 
علایق و عزم راسخ دولت جمهوری اسلامی 
پاکستان به توســعه و تثبیت روابط خود با 

جمهوری اسلامی ایران دارد.
دو کشــور جمعا با 235 میلیون جمعیت 
ظرفیــت بالقــوه ای برای تامیــن نیازها و 
همچنیــن صیانــت و حراســت از منابع و 
تامین امنیت یکدیگــر دارند. اصل تعامل و 
همکاری و توســعه مناسبات با همسایگان، 
همــواره از اصول ساســت خارجــه دولت 

سیزدهم بوده است. تاکید آیت اله رئیسی بر 
توسعه و گسترش و همچنین تثبیت روابط 
با کشورهای همســایه بارها در رویکردهای 
برنامه های ایشان به وضوح قابل رویت است.

پاکســتان به واســطه وجود مشــترکات 
فرهنگــی، دینــی، مذهبــی، تاریخــی و 
همچنین امنیتی و استراتژیکی، همواره جزء 
اولویت های دولت ســیزدهم برای گسترش 
مناســبات در کلیه حوزه ها و بهره برداری 
از ظرفیت های مشــترک در حوزه اقتصادی 

بوده است.
همکاری های گسترده تر در حوزه انرژی 
بین ایران و پاکستان می تواند امنیت انرژی 
و زیرســاخت هــای آن را تامین و تضمین 

کنند. گســترش تجارت مرزی و تســهیل 
مــراودات و مبادلات و کاهش موانع تجاری 
در مرزها فرصت جدیدی در توســعه روابط 
اقتصادی و تجاری دو کشور بشمار می آید.

از آنجایی که هر دو کشــور با چالش های 
امنیتی مواجه هســتند و ایادی استکبار و 
رژیم صهیونیســتی به دنبال ایجاد ناامنی، 
بی ثباتی و تفرقه افکنی در منطقه هستند 
لذا همــکاری در حوزه مبارزه با تروریســم 
و برقــراری امنیت مرزهــا از اهمیت ویژه و 

خاصی برخوردار است.
با عنایت به اینکه دو کشــور به عنوان دو 
قدرت برتر در میان کشــورهای اسلامی و 
همچنین منطقه محســوب می شــوند لذا 

همگرایی و همکاری های دو کشور در کلیه 
ســطوح در راستای توســعه پایدار و ثبات 
امنیت منطقه ای بسیار هائز اهمیت است و 
می تواند از بروز حوادث ناگوار و تحقق نقشه 

های دشمنان جلوگیری کند.
با توجه به وضعیت کشــور افغانســتان و 
چالش هــای مختلف از جملــه تهدیدات 
امنیتــی و موضوع پناهجویــان که در واقع 
جزئی از چالش های مشترک طرفین است، 
لزوم دســت یافتن به راه حل های مشترک 
با پشتوانه اجرائی و عملیاتی دولتین ایران و 
پاکستان را بیش از گذشته نمایان می کند.

اســتقبال گرم و صمیمانــه مقامات بلند 
پایه پاکستانی از جناب آقای دکتر رئیسی و 
پخش مستقیم مراسم استقبال از تلویزیون 
ملی پاکستان و چندین شبکه بین المللی و 
محلی این کشور، تعطیلی ادارات و مدارس 
و مراکز آموزشــی شهرهای کراچی و لاهور 
بــه منظور اســتقبال از رئیــس جمهوری 
کشــورمان، اعلام این موضوع از سوی وزیر 
امور خارجه پاکســتان که امت اسلامی به 
رهبرانی همچون رهبر جمهوری اســلامی 
ایران نیاز دارند، تاکید روســای جمهور دو 
کشــور بر ارتقاء حجم تبــادلات تجاری به 
۱0 میلیارد، همگرایی و اشتراکات دو دولت 
و ملت در محکومیت رژیم صهیونیســتی و 
اقدامات جنایتکارانه آن، امضاء 3 توافقنامه و 
5 تفاهم نامه با موضوعات متفاوت، نامگذاری 

خیابانی منتهی به پارلمان پاکســتان به نام 
خیابان ایران، ترتیب ملاقات های متفاوت و 
متنوع در کلیه سطوح برای رئیس جمهوری 
محترم، تاکید روســای جمهور دو کشور به 
تحکیم و گسترش روابط در کلیه زمینه ها، 
سخنرانی جناب اقای دکتر رئیسی در جمع 
نخبگان پاکستانی، ســفر رئیس جمهوری 
محتــرم به شــهر لاهــور و ادای احترام بر 
مزار اقبال لاهوری، ســفر آیت الله رئیســی 
به شــهر کراچی و حضور در آرامگاه محمد 
علی جناح، پدر اســتقلال پاکستان، اعطای 
مدرک دکترای افتخاری دانشگاه کراچی به 
ایشان، سخنرانی در جمع فعالان اقتصادی و 
علمای مذهبی، کاشت درخت دوستی ایران 
و پاکســتان، از برنامه های مفصلی بود که 
برای آیت اله رئیســی در طول این سفر سه 
روزه برنامه ریزی شــده بود که نشان از عزم 
راسخ دولت پاکستان در توسعه و گسترش 
روابط با جمهوری اسلامی ایران و همچنین 
ارسال پیام صلح و دوستی و علاقه بی بدیل 

به ملت و دولت ایران دارد.
آنچه امروز می تــوان به جایگاه جمهوری 
اســلامی ایران و جمهوری اسلامی پاکستان 
به عنــوان دو قدرت بزرگ جهان اســلام و 
کشورهای منطقه اشاره کرد، ایستادن روسای 
جمهور دو کشــور کنار یکدیگر به عنوان دو 
قدرت اتمی مطرح و بزرگ جهان در راستای 

حفظ وگسترش امنیت منطقه ای است.

دوکشوردرگسترشروابطبسیارمشتاقهستند

بهـارروابـطایـرانوپاکـستان
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بــا گشــت و گذاری در داروخانه های 
سطح شهر و برخی پلتفرم های مجازی 
با تخفیف های عجیب و ویژه مکمل ها 
و مولتی ویتامین هــا مواجه می شــویم 
که بررســی علل آن، حقایق پنهانی از 
وضعیت نابسامان تولید و توزیع مکمل 

در کشور را برملا می کند.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و 
به نقل از تســنیم، اگر حتی یکبار هم 
به داروخانه های ســطح شهر  گذرتان 
تهران افتاده باشــد، حتماً انواع و اقسام 
مکمل های رژیمی و غذایی با برندهای 
مختلف در قفســه های داروخانه ها به 
چشمتان خورده است؛ مکمل هایی که 
همگی تولید داخلی یا تحت لیســانس 
هســتند و تعــداد و تنوع زیــادی در 

داروخانه ها دارند.
تولید و مصرف مکمل در کشور چقدر 

است؟
در حــال حاضــر بیــش از ۱2 هزار 
محصول مکمل در کشور داریم و آن طور 
که رئیس ســازمان غذا و دارو می گوید 
ســالانه 250 میلیون عــدد مکمل  و 
فرآورده  گیاهی در کشور شناسه گذاری 

می شوند.
تاکنون آمار دقیقی از میزان مصرف 
مکمل ها در کشــور اعلام نشده اما به 
نظر می رسد که این میزان تولید، بسیار 
بیشــتر از نیاز کل کشــور است؛  22 
میلیون و 309 هزار عدد از این قرص ها 
و کپســول ها نیز سالانه صادر می شوند 
که باتوجه به رقم نسبتاً پایین صادرات، 
مشخص می شود مکمل ها خیلی بیشتر 
از آنچه مردم کشــور نیــاز دارند تولید 

می شوند.
چوب حراج داروخانه ها بر مکمل ها و 

مولتی ویتامین ها
در دید اول شاید این تصور ایجاد شود 
که تولید بیش از حــد نیاز مکمل ها و 
مولتی ویتامین ها، باعث دسترسی آسان 
مردم به این محصولات می شــود و این 
موضوع به عنــوان خبری مثبت تلقی 
شــود اما نگاهی به پشــت پرده توزیع 
این مکمل ها در کشور، ابعاد جدیدی از 
یک بحران جدی در حوزه تولید دارو و 

مکمل را افشا می کند.
بررســی های خبرنگار تسنیم از چند 
داروخانــه  در ســطح پایتخت نشــان 
می دهد بســیاری از داروخانه ها چوب 
حراج بر مکمل ها و مولتی ویتامین های 

خود زده اند!
برای مثال یــک جعبه قرص مولتی 
ویتامین که قیمت روی بسته بندی آن 
۱67 هزار تومان اســت؛ به قیمت ۱00 

هزار تومان به فروش می رسد.
بررســی دلایل این اتفاق، پشت پرده 

چنین تخفیفاتی را آشکار می سازد.
رقابت تولیدکنندگان مکمل بر سر 

فروش محصولات شان به داروخانه ها
پیگیری های خبرنگار تســنیم نشان 
می دهد کــه تولید بیــش از حد نیاز 
مکمل ها در کشور، باعث شده تا رقابت 
شدیدی بین تولیدکنندگان مکمل برای 
فروش محصولاتشــان بــه داروخانه ها 
شــکل بگیرد؛ همین امر باعث شده تا 
شــرکت های تولیدکننــده مکمل ها و 
مولتی ویتامین هــا، با اعطای تخفیفات 

ویــژه داروخانه ها را ترغیــب به خرید 
محصولات خود کنند.

بهمن صبــور، نایب رئیــس انجمن 
داروســازان تهران دربــاره این موضوع 
به تســنیم می گوید: »شــرایط تولید 
دارو و مکمل با یکدیگر متفاوت اســت 
و سیســتم انقباضی موجــود در حوزه 
تولید دارو در حوزه تولید مکمل وجود 
ندارد؛ به عبارت دیگر شرایط موجود در 
ســازمان غذا و دارو برای دریافت مجوز 
تولید مکمل، آسان تر است و این باعث 
شده که تعداد زیادی از کارخانجات رو 
به تولید مکمــل بیاورند و میزان تولید 
مکمل از میزان نیاز جامعه بیشتر باشد.«

همیــن امــر منجر به شــکل گیری 
رقابت نادرست بین شرکت ها و اعطای 
تخفیفات ویژه بــه داروخانه داران برای 

فروش رفتن مکمل ها شده است.
محمدرضا دری؛ دبیر انجمن داروسازان 
تهران نیز درباره این موضوع به تسنیم 
تولیدکننده  »کارخانه هــای  می گوید: 
مکمل به دلایل مختلــف از جمله بالا 
بودن میزان تولید نســبت بــه تقاضا، 
طولانی بودن مدت زمــان بازپرداخت 
مطالبات شــان و زیاد بودن هزینه های 
تولید، چالش های زیادی برای پرداخت 
هزینه های خــود دارند و بــرای اینکه 
بتوانند چرخ اقتصادی خود را بچرخانند 
محصــولات خود را بــه داروخانه هایی 
عرضه می کنند کــه به صورت نقدی و 
یکجا و بدون بازپرداخت طولانی مدت 
پول محصولات را پرداخت می کنند؛ از 
طرفی برای اینکه داروخانه ها را ترغیب 
به خرید این محصولات کنند به صورت 
غیراصولی مکمل ها را ارزان تر می فروشند 
یا آفرها و تخفیف های عجیبی برای آنها 
در نظــر می گیرند البته ایــن امر برای 
آنها زیان ده است اما به دلیل اینکه این 
مکمل ها به هرحال تولیدشــده اند، این 
روش را بــرای فروش آنها به داروخانه ها 

به کار می گیرند.«
نبود تنظیم گری سختگیرانه برای 

تولید مکمل در کشور
وی در پاســخ به این ســؤال که چرا 
ســازمان غذا و دارو میزان نیاز کشــور 
را احصا و به شــرکت های تولیدکننده 
اعلام نمی کند تا ایــن تولیدکنندگان 
بیش از حد نیاز کشــور اقدام به تولید 
مکمل نکنند؟ می افزاید: »سازمان غذا و 
دارو کنتــرل و نظارت بر موضوع تولید 
مکمل ها دارد اما رگولاتوری ســفت و 

ســختی در حوزه تولیــد مکمل وجود 
ندارد زیرا اقتصاد تولید مکمل، مبتنی 

بر رقابت و بازار آزاد است.«
سبدفروشی، علت دیگر حراج شدن 

مکمل ها
بررســی های بیشتر نشــان می دهد 
که در پــی بروز کمبودهــای دارویی، 
پدیده ای به نام سبدفروشی نیز در بازار 
داروی کشور شــکل گرفته که پس از 

کمبودهای دارویی تشدید شده است.
منظور از سبدفروشی، فروش داروهای 
کمیــاب و ســهمیه ای در ازای خرید 
داروهایی اســت که کمتــر مصرف و 

خریداری می شوند.
به عبارت دیگر، شــرکت های پخش 
دارو، داروهای کمیاب را به شــرطی به 
داروخانه ها می فروشــند که داروخانه ها 
تعدادی از مکمل ها را نیز از شرکت های 

پخش خریداری کنند!
برای مثــال یکــی از داروخانه داران 
می گوید: »در پی کمبــود وارفارین در 
کشــور، به داروخانه ها گفته می شــود 
به شــرطی داروی وارفارین را به شــما 
می فروشــیم که در کنــار آن نوعی از 

مولتی ویتامین ها را هم بخرید.«
داروخانه دار دیگری نیز این اســناد را 
در اختیار خبرنگار تسنیم قرار داده که 
در شرایط کمبود داروی »متی مازول« 
صرفاً به شــرط خرید کپســول زینک 
پلاس، داروی متی مازول در اختیار این 

داروخانه قرار می گیرد!
نایب رئیس انجمن داروسازان تهران 
در این بــاره می گوید: »شــرکت های 
ســازنده مکمل، شــرکت های پخش 
جداگانــه ای از داروهــا ندارنــد یعنی 
شــرکت های پخــش دارو، مکمل ها را 
نیز بــه داروخانه ها توزیع می کنند. این 
موضوع باعث شده شرکت های پخش، 
داروهــای کمیــاب را در ازای خریــد 
اجباری مکمل ها به داروخانه ها بفروشند. 
برای مثال در شرایط کمبود وارفارین، 
داروخانه داران را مجبور می کنند که به 
ازای خریــد هر جعبه وارفارین چندین 
جعبه مکمل نیز خریداری کنند که به 
این پدیده سبدفروشــی گفته می شود. 
همین موضــوع نیز از علــل تخفیف 
مولتی ویتامین ها در داروخانه ها به شمار 
می رود زیرا داروخانــه با حجم زیادی 
از مکمل ها روبروســت که گاها تاریخ 
انقضای آنها نیز نزدیک اســت و آنها را 

با قیمت پایین تر به فروش می رساند.«

سازمان غذا و دارو سال گذشته طی 
نامه ای به همه شرکت های پخش دارو 
ابلاغ کرد که فروش ســبدی، نقدی و 
توقف فروش داروها توسط شرکت های 
پخش ممنوع اســت و هرگونه تخلف 
در خصوص این موارد، از طریق مراجع 

قضایی پیگیری می شود.
با وجود این، در سایه ضعف نظارت های 
این سازمان، پدیده سبدفروشی به امری 
عادی و رایج در بیــن داروخانه داران و 

شرکت های پخش تبدیل شده است.
چوب حراج پلتفرم ها بر 

مولتی ویتامین ها
ماجــرای عجیب تخفیــف  مکمل ها 
به همین جا ختم نمی شــود؛ گشت و 
گذاری در برخی پلتفرم ها نشان می دهد 
که آن ها هم بــا حراج کردن مکمل ها، 
مشــتریان خود را ترغیب به استفاده از 

این محصولات می کنند.
نایب رئیس انجمن داروسازان  دری، 
درباره فعالیت ایــن پلتفرم ها در حوزه 
مکمل هــا نیز می گویــد: »در برخی از 
سایتهای مجازی پیدیده دامپینگ رخ 
داده است و مکمل ها با قیمت هایی حتی 
بسیار پایین تر از تخفیفات داروخانه ها 
نیز به مشتریان فروخته می شوند. علت 
این رخداد این است که تولیدکنندگان 
مکمل ها دچار مشکل نقدینگی هستند 
و نیــاز به پــول یکجا و نقــدی دارند؛ 
بســیاری از داروخانه هــا توانایی خرید 
نقدی ایــن مکمل ها به صورت یکجا را 
ندارند و به همین دلیل این سایت ها و 
پلتفرم ها که این توانایی را دارند حجم 
زیــادی از مکمل ها را بــه صورت نقد 
خریداری می کنند و کارخانه ها نیز برای 
این که چرخه اقتصادشــان بچرخد بر 
مکمل های خود چــوب حراج می زنند 
و صرفاً بــرای دریافت پول نقد و یکجا، 

آن ها را می فروشند.«
تخفیف 50 تا 70 درصدی فروشگاه 

معروف آنلاین روی مولتی ویتامین ها!
ســرچ عادی در یک فروشــگاه های 
آنلاین، نشــانگر تخفیف های بالای 50 
درصدی کپسول ها و قرص های ویتامین 
در این فروشــگاه آنلاین کالاســت؛ در 
برخی از موارد خریداران اظهار کرده اند 
که این تخفیفات به دلیل نزدیک بودن 
تاریخ انقضا روی این محصولات اعمال 

شده است.
تشویق مردم به استفاده بی رویه از 

مکمل ها با تخفیفات ویژه!
سرپرست فرآورده های طبیعی، سنتی 
و مکمل ســازمان غذا و دارو با هشدار 
نسبت به مصرف بی رویه مکمل ها گفت: 
در چند سال اخیر استفاده از داروهای 
گیاهــی و مکمل ها رشــد داشــته اما 
استفاده نادرســت از این فرآورده ها نیز 
می تواند همچون داروهای شــیمیایی 
تهدیدی بر ســلامت فرد مصرف کننده 
باشــد و در این  زمینه باید از مشــاوره 

پزشک یا داروساز بهره گرفت.
با وجود این، بازار نابســامان تولید و 
توزیع مکمل در سایه نبود برنامه صحیح 
برای تولید این محصولات، باعث شده 
تا به دلیــل تخفیف های زیاد مردم نیز 
به سوی مصرف بی رویه مکمل ها روی 

بیاورند.
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وام اشتغال 150 میلیون تا 4 میلیارد تومان شد
وام قرض الحسنه اشتغالزایی فردی در سال 
جــاری ۱50 میلیون تومــان و کارفرمایی 
حداکثر ۴ میلیارد تومان اســت؛ به گزارش 
روزنامه »صبح امروز« و به نقل از مهر، بانک 
مرکزی شــرایط پرداخت وام اشــتغالزایی 
را در ســال ۱۴03 اعلام کرد: سقف فردی 

به  اشــتغالزایی  تســهیلات قرض الحسنه 
۱,500 میلیون ریال و سقف کارفرمایی به 
ازای بکارگیری تعداد افراد مددجو متناسب 
با سقف فردی حداکثر تا ۴0,000 میلیون 
ریال و مدت بازپرداخت تسهیلات موصوف 
7 سال می باشــد. همچنین، سقف فردی 

تسهیلات برای رســته های اعلامی مدنظر 
دســتگاه های ذی نفــع در صــورت تأیید 
رسته های شغلی توسط کمیسیون های پولی 
و اعتباری بانک مرکزی، 3,000 میلیون ریال 
و سقف جمعی این رسته ها ۴0 درصد از کل 
منابع اختصاص یافته به دستگاه تعیین شود.

پشتپردهفروشمکملهادرداروخانهها؛

پلتفرمهاوتخفیفهایعجیبوغریب
امكان پرداخت مالیات در 15 قسط

رئیس سازمان امور مالیاتی کشور 
از پرداخت مالیات در ۱5 قســط 
یعنی ســه برابر سال گذشته در 
راستای تحقق شعار سال ۱۴03 
و تعامل حداکثــری با اصناف و 

مشاغل خبر داد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« 

و به نقل از ایرنا، ســید محمدهادی سبحانیان در یکی از شبکه های 
اجتماعی نوشت: در راستای تحقق شعار سال ۱۴03 و تعامل حداکثری 
با اصناف و مشاغل برای اولین بار سازمان مالیاتی امکان پرداخت مالیات 

مقطوع مشاغل در ۱5 قسط )سه برابر پارسال( را فراهم کرد.
براساس گزارش سازمان امور مالیاتی، سبحانیان در این باره گفته است 
که به منظور تســهیل تکالیف مشــاغل خرد و تکریم مؤدیان، جهش 
تولید با مشارکت مردم و برقراری بیش از پیش عدالت مالیاتی تمامی 
صاحبان مشاغلی که مجموع فروش خالص کالا و ارائه خدمات آن ها در 
سال ۱۴02 مبلغ  ۱8 میلیارد تومان بوده مشمول استفاده از تسهیلات 

تبصره ماده )۱00( هستند.
به گفته وی، صاحبان مشاغلی که از تبصره ماده ۱00 قانون مالیات های 
مســتقیم استفاده می کنند، ضمن اینکه مالیاتشان به صورت مقطوع 
تعیین می شود، از مزایایی چون عدم نیاز به تسلیم اظهارنامه مالیاتی، 
تکمیــل جداول درآمــد و هزینه و نگهداری اســناد و مدارک و عدم 
امکان ورود به پرونده توسط ادارات و رسیدگی توسط مأموران مالیاتی 

برخوردار می شوند.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی امکان تقسیط بلندمدت مالیات نسبت 
به دوره های گذشته و افزایش سقف بخشودگی جرائم مالیاتی نسبت 
به تســلیم اظهارنامه را از دیگر مزایای تبصره ماده )۱00( دانســت و 
گفته است: چنانچه مؤدی بدهی نداشته باشد می تواند مالیات مقطوع یا 
ابرازی خود را در ۱0 قسط به صورت مساوی پرداخت نماید. همچنین 
هر مؤدی که از چک الکترونیک اســتفاده نماید ) فارغ از اینکه بدهی 
داشته باشد یا نداشته باشــد( می تواند مالیات مقطوع خود را در ۱5 

قسط پرداخت کنند.

مصوبه جدید مجلس درباره کاهش 
ساعت کاری کارمندان

نماینــدگان مجلــس شــورای 
اســلامی تصویــب کردنــد که 
ساعت کاری کارمندان دولت به 
۴0 ساعت در هفته کاهش پیدا 
کند؛ این مصوبه در صورت تایید 

شورای نگهبان اجرایی می شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« 

و به نقل از خبرآنلاین، نمایندگان مجلس در جلسه علنی روز گذشته و 
در ادامه بررسی جزییات لایحه اصلاح ماده 87 قانون مدیریت خدمات 

تبصره های ۱ و 2 این ماده را تصویب کردند.
مــاده واحده - مــاده )87( قانون مدیریت خدمات کشــوری مصوب 
8/7/۱386( با اصلاحات و الحاقات بعدی( و تبصره های آن به شــرح 

زیر اصلاح می شود:
ماده 87 - ســاعات کار کارمندان دستگاه های اجرایی ۴0 ساعت در 
هفته اســت و ترتیب و تنظیم ساعات کار ادارات به پیشنهاد سازمان 
اداری و اســتخدامی کشــور و تصویب هیأت وزیران تعیین می گردد 
تغییر ســاعت کار کارمندان با رعایت ســقف مذکور و در چهارچوب 
دستورالعمل پیشــنهادی سازمان اداری و اســتخدامی کشور که به 
تصویب هیأت وزیران می رسد بر عهده ذی ربط می باشد. میزان ساعات 
تدریس معلمان و اعضای هیأت علمی از ساعات موظف در طرحهای 

طبقه بندی مشاغل ذی ربط تعیین خواهد شد.
تبصره -۱ کارمندان می توانند با موافقت دســتگاه اجرائی ساعات کار 
خود را تا یک چهارم ساعت کار روزانه )حداکثر )۱0( ساعت در هفته 
تقلیل دهند میزان حقوق و مزایا نحوه محاسبه سوابق خدمت این قبیل 

کارمندان متناسب با ساعات کار آنان تعیین خواهد شد.
تبصــره -۴ در تمامی قوانین و مقرراتی که از مبنای ۴۴ ســاعت کار 
در هفته و ۱76 ســاعت کار در چهار هفته متوالی استفاده شده است 
نظیر قانون کار مصوب 29/8/۱369 مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
با اصلاحات و الحاقات بعدی از تاریخ لازم الاجرا شــدن این قانون به 
ترتیب به ۴0 ساعت در هفته و ۱6۴ ساعت کار در چهار هفته متوالی 
اصلاح می شود و کاهش ساعات کاری موجب کاهش حقوق و دستمزد 
و مزایای قانونی کارکنان و کارگران موضوع این تبصره نمی گردد، اجرای 
حکم این تبصره در خصوص دستگاههایی که مستقیماً تحت نظر مقام 

معظم رهبری است منوط به اذن معظم له می باشد.

خبر
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بهاره افشاری  خبر مهاجرتش را تكذیب کرد

بهــاره افشــاری دربــاره خبــر 
مهاجرتش واکنش نشان داد.

»صبح  ذورنامــه  گــزارش  به 

خبرآنلاین،  از  نقل  به  و  امروز« 
 ۴0 بازیگــر  افشــاری،  بهــاره 
با  تلویزیونی  ســریال های  ساله 

شده  فتوشاپ  تصویری  نتشــار  ا
را  از خــود، خبــر مهاجرتــش 

کرد. تکذیب 

»فیلم ســینمایی »ســال گربه« قرار 
نیســت یک کمدی صرف باشــد بلکه 
یک فضای فانتــزی دارد که صرفا برای 

خنداندن نیست.«
به گــزارش روزنامه »صبــح امروز«؛ 
مصطفی تقی زاده کارگردان »سال گربه« 
که با همراهی ســعید خانی تهیه کننده 
در گپــی بــه بهانه نمایش فیلم شــان 
در ســینماها با خبرنگار ایسنا شرکت 

کردند،این جملات را مطرح کردند.
این روزها که بازار سینمای کمدی داغ 
است و فیلم کمدی تضمین فروش دارد، 
به نظر می رسد هر سینماگری برای اینکه 
کمتر ریسک بازگشت ســرمایه داشته 
باشد، به ســراغ کمدی می رود و در این 
راستا این پرسش مطرح می شود که آیا 
کارگردان فیلم »ســال گربه« که سابقه 
ساخت فیلم »زرد« و سریال »حرفه ای« 
را دارد هم با رویکرد اینکه ریسک کمتری 
برای بازگشت سرمایه داشته باشد، سراغ 

کمدی رفته است؟
تقی زاده پاســخ می دهد: من به سراغ 
کمدی بــه این دلیل نرفتــم که خوب 
می فروشد بلکه تصمیم  برای ساخت یک 
فیلم به تهیه کننده مربوط می شود که چه 
فیلمی کار کند. من به عنوان کارگردان و 
فیلم نامه نویس، فیلم نامه را به تهیه کننده 
پیشــنهاد می دهم و می گویم این فیلم 
نامه را دارم و اوست که تصمیم می گیرد، 

چه فیلمی را در این مقطع بسازد.
وی ادامــه داد: بله! فیلم »زرد« خیلی 
با »سال گربه« متفاوت است و من تنوع 
ژانری را دوست دارم بنابراین ممکن است 
که فیلم بعدی ام در ژانر دیگری باشد که 

کاملا از فضای این دو فیلم فاصله دارد.
تقی زاده یادآور شــد: ما با آقای خانی 
پیش از این ســریال »حرفه ای« را کار 
کردیم و یک شناختی از روحیات و مدل 
کاری هم داشــتیم کــه این موضوعات 
خیلی در این همکاری کمک کننده بود. 
به هرحــال فیلم اول من در ژانر دیگری 
بود که با ایــن فضا متفاوت بود و از این 

تجربه کردن خوشم می آید.
قرار نیست این قصه خیلی چیز عجیب 

غریبی بگوید
از کارگردان »سال گربه« می پرسیم که 
فضای بصری فیلم و نوع روایت آن باعث 

شده که از فضای رایج در سینمای کمدی 
دور شوید که مخاطب خاص تری دارد، 
خودتان از ابتدا چنین قصدی داشتید یا 

روال داستان اینگونه پیش رفت؟
تقی زاده پاسخ داد: من درباره کمدی 
هــای دیگــر صحبتی نــدارم چون آن 
فیلم ها برای ســازندگان و مخاطبانش 
قابل احترام هستند. البته من سلیقه ام 
این جنس کمــدی بود و تهیه کننده ام 
این فضا را دوست داشت بنابراین از ابتدا 
مــن و آقای خانی تلاش کردیم که یک 
کمدی فانتزی بسازیم. )قطعا یکسری  آن 
را دوست دارند و یکسری  جنس دیگری 
را دوســت دارند( هــر دو به این تعامل 
رســیدیم که وقتی قرار اســت، کمدی 
فانتزی بســازیم، حداقل در حد اجرا و 
پروداکشــن نکته های جدیدی داشــته 
باشیم. نمی گویم نو آوری بلکه مسائلی که 
کمتر در سینمای ایران دیده شده باشد 
و مخاطب با کمدی جدیدتری حتی از 
لحاظ بصری و جنس قصه مواجه شود و 
فکر می کنم با توجه به بازتاب مخاطبین 

این اتفاق در فیلم افتاده باشد.
او ادامه داد: قرار نیست این قصه خیلی 
چیز عجیــب غریبی بگوید. ما ســعی 
کردیم که یک کمدی موقعیت بسازیم 
که سخت ترین گونه سینمایی در جهان 
کمدی اســت و برای اینکــه بخواهیم 
مخاطب را بخندانیم.خیلی کار سختی 
در پیش داریم اما آنچه می خواهم بگویم 
این است که متاســفانه در سینمای ما 
وقتی می گویند، کمدی انگار یک پیش 
فرضی از قبل به آن چســبیده است که 
کار راحتی است اما قطعا اینگونه نیست و 
اتفاقا کار خنداندن مخاطبان، کار سختی 

است.
مصطفی تقی زاده با اشــاره به روایت 
»ســال گربه« ادامه داد: ما یک موقعیت 
منحصر به فــردی را در جهان این فیلم 
تعریــف کردیم که مشــخص نیســت 
کجاست، یک شهر گمنامی که در کشور 
ما نیست و جهان ذهنی کاراکتر بواسطه 
ماجرای »گربه« متفاوت است و باز تاکید 
می کنــم که این فیلــم جهان منحصر 
به فرد خودش را دارد و قرار نیســت ما 

داستان و یک معمایی را تعریف کنیم .
وی ادامه داد: بنابراین در سکانس اول 

فیلم با مخاطب تکلیف خودمان را روشن 
می کنیم که قرار با نحسی ها ماجرای گربه 
که شخصیت فیلم با آن مواجه است، در 
موقعیت های مختلف مواجه شویم و قرار 
نیست سوالی تعریف کنیم تا مخاطب به 

دنبال پاسخ آن باشد.
امــا در ادامــه از همکاری بــا بهرام 
افشــاری و ســارا بهرامی در فیلم سال 
گربه می پرسیم که کارگردان پاسخ داد: 
بهرام افشاری بازیگر بسیار توانایی است 
و همگی از این انتخاب راضی بودیم. ما 
سابقه همکاری با سارا بهرامی در سریال 
»حرفه ای« داشتیم بنابراین در این پروژه 

سریع برای همکاری به نتیجه رسیدیم.
این فیلم صرفا کمدی نیست

از تقی زاده می پرســیم اگر قرار باشد 
مخاطبان را برای دیدن این فیلم دعوت 
کند،آنها را چگونه دعــوت می کند که 
پاسخ می دهد: ابتدا باز هم تاکید می کنم 
که این فیلــم صرفا کمدی نیســت و 
همش قرار نیست برای خنداندن باشد و 
قاطعانه می گویم این فیلم متفاوت تری 
از فیلم های کمدی دیگر اســت و نمی 
خواهــم بگویم این فیلــم بهتری، بلکه 
می خواهم بگویم که فیلم متفاوت تری 
هــم به لحاظ قصه و نوع روایت و هم به 
لحاظ اجراست و جذابینت های بصری 
که در فیلم هست، می تواند مورد پسند 
مخاطب قرار بگیرد. بنابراین هر کسی که 
فیلم را ببنید، بخصوص کسی که سینما 
برایــش دغدغه جدی تری باشــد. فکر 
می کنم از ســالن نارضی بیرون نخواهد 

آمد.
در ادامه از تهیه کننده »ســال گربه« 
پرســیدم که »آقای خانی اگر الان یک 
فیلم نامه کمدی و یک فیلم نامه اجتماعی 
تلخ از ســوی کارگردان پیشنهاد بشود، 
ریســک ســاخت کدام را می پذیرید؟« 
پاسخ داد: اساسا من سعی می کنم، یک 
فیلم کمدی و در ادامه یک فیلم ملودرام 
بسازم. مثلا »لانه زنبور« را کار کردم، بعد 
»دوزیســت« و در نهایت »سال گربه« 
را ساختم. الان فیلم نامه جدیدی به نام 
»کینه« دارم که در ژانر اجتماعی و قصد 
دارم آن را کار کنــم، معمولا به یک ژانر 

خاص خودم را محدود نمی کنم.
او در پاســخ به اینکه »سال گربه« 

از لحــاظ اجــرا پروژه خاصی اســت 
که هزینه بیشــتری را می طلبد برای 
شما به عنوان تهیه کننده این هزینه 
فیلم  داد: طبیعتا  نبود؟«پاسخ  سخت 
به دلیــل فضای فانتزی که داشــت، 
بود. ولی خوب همون  فیلم ســختی 
مدل فیلم ســازی من که تعاونی بود، 

اتفاق افتاد.
با مشارکت خود کارگردانان و بازیگران 
ســارا بهرامی، بهرام افشاری و مشارکت 
چند تا از دوستانم فیلم را بصورت تعاونی 
ساختیم. و در واقع آنها امدن و مشارکت 
کردن و پول نقد نگرفتن. ما سعی کردیم 
به لحاظ صحنه و آنچه فیلمبردار آقای 
سلامی نیاز داشت را فراهم کنیم. تمام 
تــلاش مون کردیم به شــعور مخاطب 
احترام بگذاریم بنابراین در آن بخش ها 
هزینــه مون بالا رفت امــا از نتیجه کار 

راضی هستیم.
بخش خصوصی به معنای واقعی 

نداریم
از خانی پرسیدیم که بخش خصوصی 
به معنای واقعی در سینمای ایران داریم 
که او پاســخ داد: ما بخش خصوصی به 
معنای واقعــی نداریم. بارها گفتم وقتی 
ندانیم سرمایه یک فیلمی از چه منبعی 
آمده اســت.صرف اینکه بودجه از دولت 
نیســت، باز هم نمی توان عنوان بخش 
خصوصــی به آن اتلاق کــرد. جز چند 
تا تهیه کننده محدود که ســرمایه شان 

مشخص است.
امــا معتقدم مــدل من هــم بخش 
خصوصی به معنای واقعی است و تجربه 
ای که در این ســال ها کســب کردم با 
ارتباطاتی که دارم، سعی می کنم عوامل 
مهم را مشارکت بدهم و در این مشارکت 
طبیعتا نقدینگی پایین بیاید و بقیه اش 

از سرمایه خصوصی خودم هزینه بکنم.
این تهیه کننده در پایان سخنانش برای 
دعوت از مخاطبین برای تماشای »سال 
گربــه« ادامه داد: ما برای این فیلم همه 
تلاشمون را کردیم تا به مخاطب احترام 
بگذاریم و به لحاظ بازیگری،کارگردانی 
و صحنــه تلاش کردیم کــه یک فیلم 
استاندارد بسازیم که مناسب پرده سینما 
باشد بنابراین اعتقاد دارم که »سال گربه« 

را باید روی پرده دید.

»سالگربه«صرفابرایخنداندننیست؛

اینفیلمجهانمنحصربهفردخودشرادارد
»مریل استریپ« نخل طلا را از »ژولیت 

بینوش« گرفت
»مریل اســتریپ« در شــب 
افتتاحیه هفتاد و هفتمین دوره 
از جشنواره فیلم »کن« نخل طلا 

افتخاری را دریافت کرد.
روزنامــه »صبح  گــزارش  به 
امروز« و به نقل از ایسنا، سه شنبه 
شب همزمان با افتتاح جشنواره 
فیلم »کن«، »مریل اســتریپ« 

پس از تشــویق دو دقیقه ای حاضران، نخل طلای افتخاری خود را 
گرفت.

»ورایتی« نوشت، این هنرپیشــه 7۴ ساله اسکار چنان غرق در 
احساسات شد که ابتدا وانمود کرد که از صحنه خارج می شود.

»ژولیت بینوش«، ســتاره فرانســوی این جایــزه را درحالی به 
»استریپ« اهدا کرد که پس از یادآوری بسیاری از نقش آفرینی های 
محبوب این هنرپیشــه از »اســتریپ« به عنــوان یک »گنجینه 

بین المللی« یاد کرد.
»اســتریپ« در ســخنرانی خود از جشــنواره »کن« به خاطر 
استقبال از او پس از 35 ســال تشکر کرد،؛ چراکه آخرین حضور 
او به فیلم »فریادی در تاریکی«)فرشتگان شیطانی( در سال ۱989 

بازمی گردد.
به این ترتیب »مریل اســتریپ« به جمع چهره های برجسته ای 
همچون »فرانسیس فورد کاپولا«، »جورج میلر« و »کوین کاستنر« 
می پیوند که با فیلم های مگالوپولیس«، »فیوریوسا: حماسه مکس 
دیوانه« و »افق: یک حماســه آمریکایی« در  این رویداد ۱2 روزه 

شرکت دارند.
علاوه بر این »جورج لوکاس« نیز در شب اختتامیه نخل طلای 

افتخاری را دریافت خواهد کرد.
»اســتریپ« به عنوان یک بازیگر پرکار در طول تقریباً پنج دهه 
فعالیت حرفه ای خود موفق به دریافت 2۱ بار نامزدی اســکار شد 
و ســه بار برای بازی در فیلم های »کریمر علیه کریمر«)۱980(، 
»انتخاب سوفی«)۱983( و »بانوی آهنین«)20۱2( برنده سه جایزه 
اسکار شد. جشنواره فیلم »کن« تا 25 می 202۴)5 خرداد ماه( به 

فعالیت ادامه خواهد داد.

درخشش جوانان ایرانی بر صحنه تئاتر 
لندن

نمایشــنامه »یــک روز برای 
همیشــه« به نویسندگی عرفان 
خطیب زاده و کار یاسمن شکرالهی 
با بازی بازیگران انگلیسی درتئاتر 
به  لندن   )Chickenshed(

صحنه رفت.
روزنامــه »صبح  گــزارش  به 
امــروز« و به نقل از  ایســنا، این 

اثر به صورت ترکیبی بازیگرـ عروســک با گروهی متشــکل از ۴ 
 Barnet بازیگر انگلیســی و به زبان انگلیســی، با حمایت کالج
Southgat لندن، طی 6 هفته تمرین آماده و در تاریخ ۱۴ می) 

25 اردیبهشت( به صحنه رفت.
این نمایش، در یکی از معتبرترین و شناخته شده ترین سالن های 
تئاتر کشور انگلستان )Chickenshed( به صحنه رفت که با 
سابقه تاریخی نیم قرن، نگاه ویژه ای به حوزه جوانان و آثار نو، مدرن، 

موزیکال، عروسکی و تجربی داسته است.
همچنین این نمایشــنامه به عنوان یکی از 6 اثــر برگزیده در 
بخش نمایشنامه نویسی پروژه اسیتژ جهانی )اتحادیه تئاتر کودک و 
نوجوان( که در سال 2023 به میزبانی کشور صربستان برگزار شد، 

معرفی، چاپ و نمایشنامه خوانی شد.
این نمایش درباره عروسک ســازی اســت که تصمیم می گیرد 
عروسک هایی عجیب و غریب برای نمایش جدیدش بسازد. قهرمان 
نمایشش عروسکی بدون پا است که اصلا نقشش را دوست ندارد! 
پس عروسک تصمیم می گیرد به طور پنهانی در روز اجرای نمایش، 
برای خودش پا درست کند و کل داستان نمایش را عوض کند و ...

شایان ذکر است عرفان خطیب زاده، مدرس و پژوهشگر هنرهای 
نمایشی است و در کشورهای لهســتان، انگلیس، ایرلند، فرانسه، 
اتریش، آمریکا، استونی، رومانی، ایتالیا، هند، مغولستان، صربستان و 

... فعالیت موثری داشته است.
همچنین یاسمن شــکرالهی، فارغ التحصیل موسسه هنر هفتم 
تهران و کالج لندن است که آثاری را طی دو سال گذشته در لندن 
به صحنه برده است. آخرین اثر او در مقام نویسنده در تئاتر معروف 

رویال کورت لندن بود. 

خبر
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آیین بهره برداری از 15 پروژه آستان قدس رضوی در حوزه محرومیت زدایی
آییــن بهره بــرداری از ۱5 پروژه و 
طرح شــاخص آستان قدس رضوی در 
حوزه محرومیت زدایی در دهه کرامت 
رضــوی، امــروز 26 اردیبهشــت در 
روستای هندل آباد مشهد برگزار شد.

مراســم آغاز و بهره بــرداری از ۱5 

پروژه و طرح شــاخص خدمات رسانی 
بنیــاد کرامــت رضــوی امــروز 26 
از ۱۴00  ارزش بیش  به  اردیبهشــت 
میلیارد ریال با افتتاح مرکز ســلامت 
امام رضا)ع( در دهه کرامت رضوی در 

روستای هندل آباد انجام شد.

این مراســم با حضور حجت الاسلام 
تولیت  مــروی،  احمــد  والمســلمین 
آســتان قدس رضوی، ســردار هاشم 
غیاثــی، فرمانده ســپاه امام رضا)ع( و 
محســن داوری، فرماندار مشهد انجام 

شد

باران  شدید  بارش 
در مشــهد باعث 
ایجاد ســیلاب و 
به وجــود آمدن 
بحرانی  وضعیــت 
به  شد،  مشــهد  در 
گونه ای که بر اساس 
اداره کل  اعــلام 
بحــران  مدیریــت 
خراسان  استانداری 
تمامــی  رضــوی 
تفرجگاه ها، بوستان ها، اماکن تفریحی 

و گردشگری مشهد تعطیل شد.
بحران  مدیریت  اداره کل  سرپرســت 
اســتانداری خراســان رضوی اظهار 
کرد: از ســاعتی پیش شــاهد بارش 
شــدید باران در مشــهد هســتیم. 
مردم و مســافران و زائران از رفتن به 
مناطق حاشــیه ای رودخانه ها، نقاط 
پایین دست، مســیل ها، بوستان های 
و  بــاران  بــارش  دارای  شــهرهای 
آب گرفتگی در ســطح شهر مشهد و 
شــهرهای دارای بارندگی خودداری 

کنند.
رضا عباســی افزود: مــردم از تردد 
غیرضروری در ســطح شــهر مشهد 

و  بارندگی  درگیر  و شهرســتان های 
آب گرفتگی اجتناب کنند.

او گفــت: تمامــی مســافران و نیز 
مردم مشــهد باید از رفتن به مناطق 
حاشــیه ای رودخانه هــا، نقاط پایین 
بوســتان های  مســیل ها،  دســت، 
و  بــاران  بــارش  دارای  شــهرهای 
آب گرفتگی در ســطح شهر مشهد و 
بارندگی خودداری  شــهرهای دارای 

کنند.
بحران  مدیریت  اداره کل  سرپرســت 
استانداری خراسان رضوی خاطرنشان 
کرد: همچنین تا اطلاع ثانوی مناطق 
توریســتی، تفریحی و گردشــگری، 
بوستان ها و پارک های مشهد تعطیل 

است.
تداوم باران و سیل تا شامگاه یکشنبه

سرپرســت اداره کل مدیریت بحران 
اســتانداری خراســان رضوی گفت: 
سامانه بارشــی تا شامگاه یکشنبه در 
اســتان ادامــه دارد، بنابراین توصیه 
می کنیــم مــردم علاوه بــر مناطق 
کوهستانی و تفرجگاهی از تردد غیر 
ضروری داخل شــهر نیــز خودداری 

کنند.
رضا عباســی در گفت وگو با ایسنا در 

خصوص آخرین وضعیت مشهد پس 
از بــارش اظهار کرد: میــزان بارش 
در مشهد بســیار قابل توجه بود. در 
همین مدت کوتاه تقریبا 38 میلی متر 

بارندگی داشتیم.
وی افــزود: ایــن بارندگــی موجب 
زیرگذر میدان جهاد،  آب افتادگی در 
بلوار نماز و پل شــهید عباسپور شد. 
شدت بارش بسیار زیاد بود که مشکل 
داریم اما همکاران شهرداری مشغول 

هستند تا مشکل را برطرف کنند.
عباسی بیان کرد: در سطح استان در 
طرقبه- شــاندیز بارش قابل توجهی 
داشــتیم کــه متاســفانه 2 خودرو 
گرفتار شــدند. تگــرگ قابل توجهی 
در این مناطق داشتیم که محصولات 
کشــاورزی را از بین برده است. جاده 
انتهای ســیدی دچار آب بردگی شده 
که بــا راهداری هماهنــگ کردیم تا 

مرمت کنند.
وضعیت نامناسب تردد در 

معابرشهر مشهد 
 رئیــس اداره آمــوزش و فرهنــگ 
ترافیک پلیس راهور خراسان رضوی 
گفت: وضعیت تردد در معابر ســطح 
شــهر مناســب نیســت و در اکثــر 

بزرگراه ها آبگرفتگی شدید داریم.
ســرهنگ علیرضا رحیمی عصر روز 
گذشــته در گفت وگــو با ایســنا در 
خصوص وضعیت معابر ســطح شهر 
مشهد پس از بارش باران اظهار کرد: 
وضعیت تردد در معابر ســطح شــهر 
مناســب نیســت. در اکثر بزرگراه ها 

آبگرفتگی شدید داریم.
وی افــزود: زیــر پل ســلام به دلیل 
ســیل دچار مشکل شــدیم و چند 
خودرو گرفتار شــدند که امکان تردد 
میسر نیســت. گل و لای وارد مسیر 
بزرگراهی شــده و دچار مشــکلات 

حرکتی شدیم.
رحیمــی بیان کــرد: در برخی معابر 
شــهری ماننــد احمدآبــاد و پیامبر 
اعظم)ص( دچار مشــکل هستیم. از 
ســمت پلیس راه محدودیــت ایجاد 
کردیم تا از بزرگراه بسیج تردد کنند 

و وارد شهر نشوند.
رئیــس اداره آموزش و فرهنگ ترافیک 
پلیس راهور خراســان رضوی ادامه داد: 
در میدان جهاد به سمت خروجی مشهد 
نیز با توجه به مشــکلاتی که در پلیس 
راه داریم، محدودیت مقطعی اعمال شده 
است. از سمت بزرگراه پیامبر اعظم)ص( 

نیز ممنوعیت تردد داریم.
وی خاطرنشــان کــرد: تقاضای ما از 
شــهروندان این اســت که در سطح 
شهر تردد نداشــته باشند تا وضعیت 
عادی شــود. در حال حاضر وضعیت 
مناســبی از نظر تردد در سطح معابر 

شهری نداریم.
ممنوعیت تردد در میدان جهاد تا 

جمهوری اسلامی 
هم چنین ســرهنگ امیــدوار، رئیس 
پلیس راهور خراســان رضوی گفت : 
باتوجه به بارندگی اخیر و آبگرفتگی 
معابر رانندگان از تردد در مسیرهای 
منتهــی به میــدان جهــاد، میدان 
جمهوری و میــدان آزادی خودداری 

کنند.
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 بزرگداشــت روز ملی حکیم پرآوازه جهان 
عمر خیام نیشابوری همزمان با دهه فرخنده 
کرامت و اردیبهشت پرطراوت ابر شهر ایران 
با حضور مردم فرهنگ دوســت، مسئولین، 
اندیشــمندان و خیام شناســان در نیشابور 

برگزار می شود.
 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرماندار 
و جانشین ستاد بزرگداشت روز ملی حکیم 
خیام نیشــابوری اظهارکرد: ابر شــهر ایران 
نیشابور مفتخر اســت که میقات الرضا )ع( 
و محل نشر حدیث شــریف سلسله الذهب 

است.
 احمد شــافعی بیان کرد: نیشابور به عنوان 
شناســنامه فرهنگی ایران و جهان شناخته 
می شود و با داشتن شــخصیت های تمدن 
ساز و وارســته همچون »حکیم عمر خیام 
برای  روشن  تصویری  نیشابوری« می توانیم 
نسل های حاضر و آینده ایجاد نماییم و این 
ابر شــهر گوهرهای دردانــه ای را در دامن 

خویش پرورش داده که موجب معرفی ایران 
اســلامی به جهان در طول قــرون و اعصار 

شده اند.
وی گفت: روز جمعه 28 اردیبهشت ۱۴03 
ساعت ۱0 و 30 دقیقه صبح بازدید و نشست 
تخصصی خیام و نجــوم با حضور میهمانان 
علمی و ســخنرانی رئیس ســازمان هوا و 
فضای کشــور در محل افــلاک نمای خیام 

برگزار می گردد.
 وی خاطرنشــان کــرد: روز جمعــه 28 
اردیبهشت ۱۴03 ساعت ۱7 اکران مستند 
نجــوم در محل افلاک نمای خیــام برگزار 
می شود. همچنین در همان روز ساعت ۱8 
گلباران آرامگاه خیام با حضور مســئولین و 
مردم برگزار و ساعت ۱9 و 3 دقیقه نیز ویژه 
برنامــه فرهنگی و هنری ویــژه عموم مردم 
فرهنگ دوســت نیشابوری با حضور یکی از 
هنرمندان مطرح کشور در محل سالن توانیر 
در خیابان سیمتری طالقانی نیشابور برگزار 

می شود.
این مقام مسئول همچنین گفت: روز شنبه 
29 اردیبهشــت ساعت 7 و 30 دقیقه صبح 
مراســم زنگ خیام با عنــوان »آفتاب صبح 
نیشابور« در دبیرستان ماندگار خیام برگزار 

خواهد شد.

وی برگزاری همایش علمی خیام نیشابوری 
با حضور اندیشمندان و محققین خیام شناس 
دکتر شمســی پور، مشــاور محترم وزیر و 
مدیرکل حوزه وزارتی وزارت علوم، تحقیقات 
و فن آوری، دکتر عبدالحمید رضایی رکن آباد 
استاد دانشگاه فردوسی مشهد، دکتر محمد 

صال مصلحیان ریاســت انجمــن ریاضیات 
ایران، دکتر ســید محمود طالبیان اســتاد 
دانشگاه حکیم سبزواری و دکتر محمد بهنام 
فر اســتاد دانشــگاه بیرجند ساعت 8 و ۴5 
دقیقه صبح شــنبه در محل سالن همایش 
پردیس دانشــگاه دولتی نیشابور از دیگری 

برنامه هایی دانست که برگزار می شود.
به گزارش ستاد بزرگداشت روز ملی حکیم 
خیام نیشــابوری معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعــی فرماندار ویژه نیشــابور تصریح 
کرد: در حاشیه بزرگداشت روز ملی حکیم 
عمر خیام نیشابوری با همکاری انجمن های 
فرهنگی، هنری و کتاب، برگزاری ســمینار 
در فضــای مجازی، نشســت های فرهنگی 
و مشــاعره و همچنین نمایشگاه و کارگاه 
هنــری )خوشنویســی، نقاشــی، حجــم 
و...(، تجلیــل از برندگان مســابقه ریاضی 
و جشــنواره ادبی چلــه ی چارانــه خیام 

نیشابوری برگزار می شود.

نیشابوربهاستقبالبزرگداشتروزملیحکیمپرآوازهجهانخیامنیشابوریمیرود

مدیرکل میراث فرهنگی خراسان رضوی:

رویدادهای گردشگری مكمل جاذبه های 
تاریخی هستند

 مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی 
رضوی،بــا  خراســان 
بیــان اینکــه رویدادها و 
گردشگری  جشنواره های 
در کنار ســایر جاذبه های 
هــر شهرســتان نشــاط 
عمومی و مشارکت جوامع 

را تکمیــل می کند، گفت: برگزاری جشــنواره ها و رویدادهای 
مختلف، گردشــگری را تکمیل می کنــد و فرصت خوبی برای 

تمامی ظرفیت ها با کمک جوامع محلی است.
ســید جواد موســوی در گفت و گو با ایسنا با اشاره به اینکه تا 
پایان امسال در شــهرهای مختلف خراسان رضوی رویدادهای 
مختلفی برگزار خواهد شــد، افزود: بر اساس تقویم گردشگری 
خراسان رضوی، برگزاری برنامه هایی از جمله روز عطار، خیام، 
فردوســی و جشنواره های مختلف دیگری از جمله گیلاس، آلو 
در دستور کار قرار دارد که در شهرهای مختلف برگزار می شود.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی خراسان 
رضوی با بیان اینکه تلاش می شود در راستای تقویم گردشگری 
و برنامه ریزی که در آینده داریم تقویم گردشــگری را تکمیل 
کنیم، از کوهسرخ به عنوان یکی از زیباترین شهرهای خراسان 
رضوی که طبیعت بســیار بکــری دارد و تاکنون چند  رویداد 

گردشگری در آن برگزار شده نام برد.
وی با اشــاره به اینکه معمولاً رویدادهای گردشــگری مکمل 
جاذبه های تاریخی هستند، گفت: رویدادها فرصتی برای معرفی 

اقوام، سنن و آداب و رسوم هر منطقه است.
موسوی با اعلام اینکه تاکنون جشنواره ها و رویدادهای مختلف 
گردشگری در برخی شهرها برگزار شده است، افزود: شهروندان 
و گردشگران استقبال بسیار گسترده ای تاکنون از این رویدادها 

داشته اند.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم در استان شاهد برگزاری بیشتر 
این جشنواره ها باشیم و از ظرفیت آثار ناملموس هر شهرستان 
از جمله ریــواس، نعناع، گیلاس در کنــار جاذبه ها و طبیعت 

بکری که داریم استفاده کنیم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی خراسان 
رضوی عنوان کرد: با توجه به اینکه تقویم گردشگری استان در 
دست اقدام است از تمامی جوامع محلی به خصوص شهرستان ها 
و روســتاهایی که دارای برند فرصتی هستند آمادگی داریم در 
جهت معرفی و ترویج و توسعه برند محصولات برتر شهرستان ها 
و روســتاها و مناطق عشایری و صنایع دستی استان به تمامی 

ایرانیان و جهانیان در نمایشگاه های مختلف اقدام کنیم.

خبر
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جراحــان  انجمــن  رئیــس  نایــب 
پلاســتیک و زیبایــی ایــران گفت: 
شــاهد ورود آرایشــگرها و تکنسین 
ها به عرصه زیبایی هســتیم که در 
منزل یا واحدهای استیجاری اداری، 
بیماران را تحــت عمل جراحی قرار 

می دهند.
بــه گزارش روزنامه »صبــح امروز« و 
به نقل از مهر؛ نجات حســینی گفت: 
یکــی از چالش هــای ایــن روزهای 
جامعه پزشکی خالی ماندن دوره های 
دســتیاری تخصصی و فوق تخصصی 
رشــته های مختلف است به خصوص 
جراحی قلب و عروق، جراحی توراکس 
و جراحی اطفال و برخی از رشته های 
تخصصی که حیاتی است و این سوال 
مطرح می شــود که چرا پزشکان و یا 
جراحان که تا سال ها پیش مشتاق به 
گذراندن دوره هــای تخصصی و فوق 
بودند  تخصصی در حوزه های مختلف 
امــروزه کمتر در این رشــته ها حاضر 

می شوند.
عضو هیــأت مدیره جامعــه جراحان 
ایران، معتقد اســت عــلاوه بر اینکه 
تعرفه هــای پاییــن پزشــکی در این 
خصوص تأثیر گذار اســت، مهم ترین 
دلیل دیگــر آن را راه میانبری عنوان 
کنیم که بســیاری از پزشکان جوان و 
جراحان اقدامات و عمل های زیبایی را 

برای کسب درآمد انتخاب کرده اند.
وی افزود: ما در حال حاضر می دانیم 
درصدی از پزشــکان جــوان از این 
میانبر اســتفاده می کننــد و به جای 
کنند  تخصصــی طی  دوره های  آنکه 
به راحتــی و بدون نظــارت و پایش 
به آنها اجازه داده می شــود که وارد 
این عرصه بشــوند. با ورود این گروه 
از پزشــکان به این عرصه بارها شاهد 
بودیم که نتایج این اقدامات و عمل ها 
به صورت فاجعه باری منفی شــده و 
در حــال حاضــر بیشــتر عمل هایی 
که پزشــکان فوق تخصص زیبایی و 
انجام می دهند عمل های  پلاســتیک 
ترمیمی اســت که توســط این افراد 

انجام شده است.
حسینی ادامه داد: عدم توجه به این 

موضوع مهم ســبب شــده که شاهد 
ورود حتی آرایشــگرها و تکنسین ها 
به عرصه زیبایی باشــیم که در منزل 
و یــا واحدهــای اســتیجاری اداری 
بیماران را تحت عمــل جراحی قرار 
می دهند که این واقعاً تأسف بار است 
و انتظار ما این است که با این موارد 
به صورت جدی برخورد شود، چرا که 
این اقدامات در جهت خلاف سلامت 
مردم انجام می شــود و نقص قوانین 
در این بخش، توســط سازمان نظام 
پزشــکی و وزارت بهداشت، بررسی و 

رفع شود.
وی با اشــاره به اینکــه یکی از دلایل 
خروج از شــرکت در کنگــره جامعه 
جراحان همین موضوع است، افزود: ما 
نمی توانیم شــاهد این مورد باشیم که 
در کنگره جامعه جراحان به جای ارائه 
مطالب و مقالات جدید و مهم درمانی 
به سمت موارد اعمال زیبایی کشیده 
شــود که خود تبلیغ غیر مســتقیمی 
اســت که جراحان جــوان را به این 

سمت می کشاند.
حســینی گفت: ما بیشتر بر این اصرار 
داریم که ســونامی انجــام عمل های 
زیبایی که بســیاری از آنهــا نیز غیر 
ضروری است، باید فروکش گردد. اما 
حضور بعضی از جراحان، پزشــکان و 
دلالان و…، در ایــن عرصه این فضا 
را برای فرهنگ سازی غلط باز گذاشته 
اســت. در واقع این گروه از پزشــکان 
بــا وجود آنکه دوره هــای تخصصی را 
ندیده اند اقدام به عمل هایی می کنند 
که گاهی نتیجه های فاجعه باری به جا 

گذاشته است.
وی افــزود: قرار بــود در این کنگره 
انجمن جراحان پلاســتیک و زیبایی 
ایران که کاملًا مسلط به این مباحث 
اســت حتی به مسائل زیبایی نپردازد 
و تمام بحث ها را حول محور مباحث 
ترمیمــی و درمانــی ببرد امــا اقدام 
جامعــه جراحان مخالــف نیاز واقعی 
و درمانی پزشــکی کشــور بود و این 
موضــوع مــا را وادار به لغــو کنگره 
و  ترمیمــی  پلاســتیک،  جراحــی 

سوختگی از این کنگره کرد.

خواهان همفکری و هماهنگی 
بیشتر در کنگره های جامعه 

جراحان هستیم
نایــب رئیــس جراحان پلاســتیک و 
زیبایی ایران گفــت: در کنگره جامعه 
جراحان باید هماهنگی بیشتری برای 
ارائه مطالــب باشــد و از ارائه مطالب 
چالش بر انگیز زیبایی توســط گروه ها 
و تخصص ها پیشــگیری شود، چرا که 
تخلف و مداخله در اقدامات زیبایی در 
جامعه فراگیر شــده است. و از طرفی 
قوه قضائیه بایــد در خصوص تخلفات 
جراحی زیبایی و پلاستیک قانون قوی 

و جدی داشته باشد.
وی تصریــح کــرد: مداخلــه جراحان 
پلاستیک نما بســیار خطرناک شده و 
سلامت مردم را به خطر انداخته و این 
مسئله از بی قانونی نیز فراتر رفته است.

حسینی خاطر نشان کرد: متأسفانه به 
دلیل رواج تب زیبایی در جامعه خیلی 
از افراد فریب جراحی هــای زیبایی را 
خورده اند و حتی برای انجام آن اقدام 
به دریافت وام کــرده اند! در حالی که 
مــردم بــرای انجام هرگونــه جراحی 
زیبایی ابتدا باید مشخصات جراح مورد 
نظر را در سایت سازمان نظام پزشکی 
چک کنند و ببینند آیا واقعاً این جراح، 
تخصــص خــود را در رشــته جراحی 
پلاستیک و زیبایی گرفته و مورد تأیید 
است یا خیر، سپس جهت مشاوره به او 

مراجعه کنند.
وی افزود: متأســفانه به دلیل افزایش 
جراحی های زیبایی که درصد بسیاری 
از آنها ضــرورت ندارند. متقاضی تحت 
تأثیر تبلیغات فریبنده اقدام به جراحی 
می کند کــه منجر به انتخــاب مراکز 
جراحی غیر استاندارد و انجام جراحی 
توســط افراد نــاوارد و غیر متخصص 
می شــود. در اخبــار می شــنویم این 
متقاضیان چقدر دچار عوارض و حتی 
مرگ می شوند و ما نباید در کنگره های 
جامعه جراحان این گونه اعمال را ارائه 
کنیم که خود تبلیغ غیر مستقیم این 
عمل ها است و از طرفی جراحان جوان 
را تشویق می کند بدون گذراندن دوره 
فــوق تخصصی از طریق میانبر زدن به 

این اعمال جراحی زیبایی رو بیاورند.
نایب رئیس انجمن جراحان پلاستیک 
و زیبایــی در پایــان تصریــح کرد: به 
دلیل نیازهــای کاذب و زیاد در زمینه 
جراحی هــای پلاســتیک و زیبایــی 
متأســفانه این حیطه دچار بازار سیاه 
شــده و حتــی افــرادی در این حوزه 
باندهای مافیایی تشکیل داده اند و به 
اصطلاح مشــتری جذب کرده و دلالی 
می کنند. ایــن یک زنگ خطر بزرگ و 
هشدار آمیز اســت چرا که این معضل 
باعث شــده جهان به سمت علم کاذب 
برود و این علــم کاذب در حوزه علوم 
اجتماعی و علوم پزشــکی بســیار در 
حال گســترش است و همچنین باعث 
می شود تجهیزات پزشــکی و دارویی 
ما در این حوزه صرف شــود و افرادی 
که حتی جراح نیســتند به خود اجازه 
می دهند بــر صورت بیمار برش داده و 
اقدام به اعمــال جراحی زیانبار بکنند. 
لذا مــا از قانون گــذاران و قوه قضائیه 
خواهــش می کنیم در امــر نظارت و 
مجــازات مداخله گران اقــدام قانونی 
مناسب صورت گیرد تا هر کسی نتواند 
خارج از تخصــص علمی خود با ایجاد 
پیج هایــی در فضای مجــازی با فریب 
کاری در کار درمان و ســلامت مردم 
دخالــت کند. یک دلیل عمده آن عدم 
قانون مجازات مناسب است که قضات 
نمی توانند دســتور قضائی متناسب با 

جرم را صادر کنند.
همه جراحان اطلاعات جامعی از 

عمل های زیبایی ندارند
محمدرضا قاضی سعیدی عضو انجمن 
جراحان پلاستیک و زیبایی ایران گفت: 
همــه ما پیــش از دوره فوق تخصصی 
جراحی پلاستیک، جراح عمومی بوده 
ایم و به خوبــی میزان توانایی و دانش 

جراحان عمومی را می دانیم.
وی اضافه کــرد: یک جراح عمومی بر 
اســاس قوانین و آئین نامه های وزارت 
بهداشــت امکان انجام اعمال زیبایی 
را بــه صورت تام نداشــته و اطلاعات 
کافــی از جراحی زیبایی صورت، پلک 
و بینی ندارد و ایــن موضوع را مردم 
هم باید بدانند. متأسفانه بیشتر مردم 
در شــبکه های مجازی فریب تبلیغات 
برخی پزشکان را خورده و خود را زیر 
تیغ عمل جراحی توسط آنها می برند. 
بحث ما این اســت که مــردم قبل از 
اینکه اقــدام به عمــل جراحی کنند 
نام پزشــک خود را در ســازمان نظام 
پزشکی جستجو کنند و در صورتی که 
به داشــتن تخصص توسط او مطمئن 
شــدند بعد اقدام بــه انجام عمل های 
زیبایی کنند. چــرا که عوارض برخی 
از ایــن عمل ها بســیار بالا اســت و 
می تواند تا مرز از بیــن رفتن زیبایی 
فرد برای همیشــه پیش برود. یکی از 
وظایف ذاتی انجمن ما حفظ سلامت 
مردم است و در همین راستا باید این 
موضوع را به مردم گوشــزد کنیم که 
برای درمان خود پیش چه پزشــکی 

مراجعه کنند.

عملهایزیباییدرمنزل؛

بازارسیاهجراحیپلاستیک

مأمور خاطی بازداشت شد
مرکز اطلاع رســانی پلیس از بازداشــت 
مأمور خاطی که برخورد غیرقانونی و دور از 

شئونات اخلاقی با یک زن داشت خبر داد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از خبرانلاین مرکز اطلاع رســانی پلیس در 
اطلاعیه ای اعلام کرد: »در پی انتشار کلیپی 

از رفتار و برخورد غیرقانونی و دور از شئونات 
اخلاقیِ مامــور خاطی، نامبرده با دســتور 
فرمانده انتظامی اســتان مربوطه بازداشت 
و بــرای انجام اقدامات مقتضــی در اختیار 
بازرسی ومعلق از خدمت گردید. فراجا بار ها 
تاکید کرده است که هیچ نوع برخورد و رفتار 

غیرمتعارف را برنمی تابد و با ماموران خاطی 
برابر مقررات برخورد وجهت بررسی صلاحیت 
ادامه خدمت آنان اقدام می نماید؛ ضمن آنکه 
از شهروندان، بویژه افراد متهم انتظار داریم به 
قانون و حکم بازداشت، تمکین نمایند و از هر 

نوع رفتار نامتعارف بپرهیزند«.

عه
جام

موافقت مجلس با متناسب سازی تقویم 
آموزشی کشور

با تصویب مجلس ســازمان اداری و 
استخدامی کشور موظف شد متناسب 
با تغییرات فناوری و در شرایط اضطرار، 
ساعت کار و نحوه ارائه خدمت و تقویم 
آموزشی مدارس و مراکز آموزش عالی 
را تهیه کرده و به تصویب هیات وزیران 

برساند.
به گزارش ایســنا، نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
علنی امروز چهارشــنبه و در جریان رســیدگی به جزئیات لایحه 
اصلاح ماده 87 قانون مدیریت خدمات کشوری موسوم به افزایش 
تعطیلی آخــر هفته با تصویب تبصره 2 این لایحه به شــرح زیر 

موافقت کردند:
تبصره 2- متناســب با تغییرات فناوری و در شــرایط اضطرار و 
بحران نظیر آلودگی هوا، کمبود انرژی، وقوع حوادث غیر مترقبه، 
شیوع بیماری های فراگیر یا در ایام خاص نظیر ماه مبارک رمضان، 
ســاعت کار و نحوه ارائه خدمت و تقویم آموزشی مدارس و مراکز 
آموزش عالی فارغ از رعایت سقف مذکور در این ماده توسط سازمان 
اداری و استخدامی کشور تهیه و به تصویب هیات وزیران می رسد.

یارانه دهك اول تا سوم واریز شد
یارانه کمک معیشــتی اردیبهشت 
۱۴03 دهک های اول تا سوم به مبلغ 
۴00 هزار تومان به حساب سرپرستان 

خانوار واریز شد.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« 
و بــه نقل از مهــر، یارانه مرحله ۱59 
)اردیبهشت ۱۴03( به مبلغ ۴00 هزار 

تومان به ازای هر نفر به حساب سرپرستان خانوار دهک های اول تا 
سوم واریز شد.

در این اطلاعیه آمده است:
پیرو اطلاعیه قبلی در مورد نحوه پرداخت یارانه کمک معیشتی 
از بهمن ماه ســال جاری، یارانه مرحله ۱59 بر اساس دهک بندی 
اعلامــی از ســوی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، به حســاب 
سرپرستان خانوار دهک های اول تا سوم کل کشور مبلغ ۴00 هزار 

تومان به ازای هر نفر واریز و از ساعت 2۴ قابل برداشت است.
گفتنی است؛ بر اساس تغییراتی که در بهمن ماه سال گذشته در 
زمان واریز یارانه های خانوارهای مشمول حمایت دولت ایجاد شد از 
این تاریخ یارانه نقدی و معیشتی از بیستم به آخر ماه موکول شده 
است. به این ترتیب یارانه دهک های اول تا سوم 25 هر ماه و یارانه 

نقدی و معیشتی سایر خانوارهای مشمول، سی ام واریز می شود.

بالاخره تكلیف روزهای تعطیل روشن شد
امروز صحن علنی مجلس شــورای 
اسلامی شــاهد بحث داغ نمایندگان 
بر ســر تعطیلی پنجشنبه و جمعه یا 
جمعه و شنبه بود اما در نهایت تکلیف 

روزهای تعطیل در ایران روشن شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به 
نقل از خبرآنلاین، نمایندگان مجلس 

ضمن استماع نظر موافقان و مخالفان پیرامون تعطیلی پنج شنبه 
با پیشنهاد تعطیلی پنج شنبه ها مخالفت کردند و بر اساس تصمیم 
اتخاذ شده و در صوت تایید شورای نگهبان روزهای تعطیل ایران به 
جمعه و شنبه منتقل خواهد شد. پیش از رای گیری درباره تعطیلات 
جمعه و شنبه ، میرتاج الدینی پیشنهاد تعطیلی پنجشنبه و جمعه را 
مطرح کرد که پس از استماع نظر موافقان و مخالفان، این پیشنهاد 
با 75 موافق، ۱32 مخالف و 5 رأی ممتنع از مجموع 2۱7 رد شد.

سید محمدرضا میرتاج الدینی در قالب پیشنهاد اعمال اصلاح جز 
در این لایحه گفت: تاکنون ثقل موضوعات مطرح شده پیرامون این 
لایحه به تبصره 3 آن برمی گردد که مربوط به تعطیلی پنج شنبه یا 
شنبه است، پیشنهاد دولت شنبه تا چهارشنبه بود، اما کمیسیون 
اجتماعی یکشنبه تا پنج شــنبه را روز کاری مطرح کرده است که 
مطابق با توضیحات اتاق بازرگانی به این نتیجه رسیده است، ضمن 

اینکه در این کمیسیون نیز اختلاف نظر وجود داشته است.
نماینده مردم تبریز، آذرشــهر و اســکو در مجلس تصریح کرد: 
تعطیلی پنج شنبه با در نظر گرفتن مبانی فرهنگی، دینی، اجتماعی، 
سیاســی دارای اهمیت اســت ضمن اینکه در درازمدت در کشور 

نهادینه شده است.

خبر



8
پنجشنبه 27 اردیبهشت 1403/  سال هفتم /  شماره 1767

Vol.3.No.1767 / May 16.2024

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و فرهنگی خراسان رضوی و شمالی 
صاحب امتیاز و مدیر مسئول : حسین رفیعی 

صفحه آرا:زینب پاک منظر
روابط عمومی وامور مشترکین:  09152560091

سازمان آگهی ها:  051-38929823
نشانی: بولوار دانش آموز -  دانش آموز30-پلاک 4   

تلفن:38929824- 38929825                                                                                                           
نمابر:  38923452 - 051 سامانه پیام کوتاه: 100080888

دفتر خراسان شمالی: 05832259018

 مطالب درج شده در روزنامه الزاما به 
معنای تایید محتوای آن نمی باشد.

 روزنامه صبح امروز پذیرای مطالب و 
مقالات شما مخاطبان ارجمند می باشد.

Sobh_Emrooz

Sobh_Emrooz
درگاه پرداخت امن

511/1آگهی موضوع ماده 3 ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی

تاریــخ  ۱۴03306060۱۱000538،بــه  شــماره  رای  برابــر 
۱۴03/0۱/30هیــات قانون مذکورمســتقر در ثبت ســبزوار تصرفات 
مالکانه و بلا معارض موسی الرضا عارفی کیا  فرزند محمود درششدانگ 
یکبــاب قطعه زمیــن مزروعی   بــه مســاحت ۱2707/7۱متر مربع 
قســمتی از پــلاک ۱7077 فرعی مجزا شــده از256فرعی از 2 اصلی 
واقع در بخش۱2ســبزوار خریداری از مالکیت رســمی خدیجه صفائی   
محرزگردیده اســت . لــذا مراتب به منظور اطلاع عمــوم دردونوبت به 
فاصله ۱5 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت  اعتراض دارند می توانند از تاریخ انتشار نوبت اول  آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود راه به این اداره تســلیم وضمن اقامه دعوی 
از طریق مراجــع قضائی در مهلت یکماهه گواهی تقدیم دادخواســت 
ارائه نمایند.در صورت انقضای مهلت مذکوروعدم وصول اعتراض ســند 
مالکیت طبق مقررات صادر خواهد شــد . مالف ۴03/۴8تاریخ انتشــار 

نوبت اول ۱۴03/02/۱2تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴03/02/27
رئیس ثبت اسناد واملاک سبزوار-علی آب باریكی

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملك تربت حیدریه

هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی برابر رای 
شــماره ۱۴02603060060۱۴697 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحــد ثبتی حــوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفــات مالکانه بلا 
معارض متقاضی آقای ابراهیم صابری اســمعیل آبــادی فرزند احمد 
بشماره شناســنامه 303 صادره از تربت حیدریه در یکباب ساختمان 
به مساحت ۱2۴/70 متر مربع قسمتی از پلاک شماره 670 مجزی از 
29 فرعی از اراضی یحیی آباد پلاک 227 اصلی دهســتان اربعه واقع 
در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری 
مع الواســطه از مالک رسمی سید علی علوی طباطبایی محرز گردیده 
اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز 
آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشــته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 

ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به 
مراجع قضایــی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شــدم.الف ۱90.تاریخ انتشــار نوبت اول : 02/۱۱/ ۱۴03تاریخ انتشار 

نوبت دوم : ۱۴03/02/27
سیدامین موسوی-رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملك فریمان

هیات موضوع قانون تعیین تكلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی اصلاحی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای 
اصلاحی شــماره ۱۴0260306022000587 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فریمان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضــی آقای علــی اصغر اعتباری نــاری فرزند محمدرضا بشــماره 
شناســنامه 229 صادره از فریمان در یک باب ساختمان پلاک 298۱ 
فرعی از 276 اصلی واقع در بخش ۱3 با توجه به گزارش کارشــناس و 
برابر رای هیات نظارت استان به شماره ۱۴02۱870609۴0003۱۴- 

۱0/۴/۱۴02 به شرح ذیل اصلاح می گردد :
مســاحت کل پلاک از 736/22  متر مربع بــه 773/50  متر مربع 
جمعا موازی 37/28 متر مربع افزایش پیدا نموده است که در نتیجه 
ضلع شــمالی به شــرح ذیل تغییر نموده است: شمالا بطول ۱8/۱7 
متر و قســمت اخیر ضلع غربی به طــول 6/5۱ متر از قلم افتاده که 
اضافه می شــود و بقیه حدود تغییری نداشــته اســت. لذا به منظور 
اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشــود در 
صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشــته باشند میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صــورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.م.الف 
32 تاریخ انتشــار نوبت اول : ۱۴03/02/۱2تاریخ انتشــار نوبت دوم 

۱۴03/02/27 :
حسین مهرجو-رئیس ثبت اسناد و املاک فریمان

511/4آگهی ابلاغ اصلاح پلاک های 2864 فرعی و 446 فرعی 
) خیابان دانشگاه(

 نظربااینکه خانم طاهره سروری در خصوص سهم خود از شش دانگ پلاک 
286۴ فرعی از 276 اصلی بخش ۱3 مشــهد که درخواســت اصلاح سند 
ششــدانگ خود را دارد و  باتوجه به اینکه پلاک 286۴ فرعی باقسمتی از 
پلاک ۴۴6 فرعی از 276 اصلی بخش ۱3 مشــهد در حال حاضر تداخل و 
جابه جایی دارند. بدینوسیله به مالک پلاک ۴۴6 فرعی از 276 اصلی بخش 
۱3 مشــهد که برابر اعلام متقاضی مجهول المکان می باشــد ، اخطار می 
گردد ظرف مدت ۱0 روز از تاریخ آگهی ابلاغ جهت اصلاح پلاک ها نسبت 
به تنظیم اقرار نامه رسمی اقدامات لازم را انجام وبه اداره ثبت اسناد فریمان 
مراجعــه نمایید. ضمنا متذکر می گردد در صورت عدم مراجعه نامبرده در 

وقت تعیین شده ، این اداره برابر مقررات اقدام خواهد نمود.م.الف5۴
حسین مهرجو- رئیس ثبت اسناد واملاک فریمان

511/5اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک احمد آباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانــون و ماده ۱3 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
۱۴036030626200003۴ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک احمد آباد تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای حاجی رضا 
محمدی فرزند علی بشماره شناسنامه ۱8 صادره از مود در یک قطعه زمین 
مزروعی به مســاحت 9366۱ متر مربع از پلاک 225 اصلی واقع در بخش 
5 مشــهد خریداری از مالک رسمی آقای سید علی محمد هاشمی محرز 
گردیده اســت لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله ۱5 
روز آگهی  میشــود .در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشــته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی  به 
مدت دو ماه از تاریخ تسلیم اعتراض خود را به به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک  ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خودرا به 
مراجع قضایی  تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  توضیح : 
در پلاک فوق الذکر دو قطعه زمین منابع در آن محاط گردیده است جمعا 
به مســاحت 6۱۴02 متر مربع که پس از کسر مساحت دو قطعه مساحت 
مستثنیات مورد تقاضا 9366۱ متر مربع میباشد. م.الف ۱۱6۱تاریخ انتشار 
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سید رحمان موسوی

در یــک گردنه کوهســتانی در پیرنه، امانوئل 
ماکرون، رئیس جمهور فرانســه، میزبان شی 
جین پینــگ، رهبر چیــن بود تا امــروز در 
بحبوحه تنش روابط بین اتحادیه اروپا و چین 
گفتگو کند. ماکرون در گذشته بیش از برخی 
از متحدانش در اتحادیه اروپا و ایالات متحده، 
به ویژه در مورد تایوان، تمایل بیشــتری برای 
دوستی با چین نشــان داده است اما او با این 
وجود با لجبازی شی در مورد مسائلی از جمله 
جنگ تجاری قریب الوقوع اتحادیه اروپا و چین 
و نقش پکن در جنگ روسیه در اوکراین مواجه 

شد.
در اولین سفر شی به اروپا از سال 20۱9، پس 
از یک روز در پاریس، دو رهبر به پیرنه ســفر 
کردند و بر اساس گزارش ها، بره، ژامبون، پنیر 
و پای زغال اخته را که به صورت محلی پرورش 
داده شــده بود، صرف کردند و مکرون با وعده 
رهبر چین مبنی بر اینکه از آتش بس جهانی 
در جریان المپیک پاریس تابســتان امســال 
حمایت خواهــد کرد، آنجا را ترک کرد. با این 
حال، برخلاف پنج سال پیش، دو طرف بر سر 
هیچ قرارداد تجاری جدیدی به توافق نرسیدند 
و همچنین نتوانستند دمای نگرانی ها در مورد 

شراکت اقتصادی آینده خود را کاهش دهند. 
اکنون، شی به صربســتان و مجارستان رفت، 
جایی که مطمئناً چهره های بســیار دوستانه 
تــری را در میان رهبران اروپایی که بیشــتر 
با روسیه همسو هســتند، خواهد یافت. اما از 
آنجایی که اتحادیه اروپا اکنون خود را تقریباً در 
بند سیاست ایالات متحده در مورد چین می 
بیند، سفر شی نتوانست این مسیر را معکوس 

کند.

5 سال از سفر شــی به اروپا می گذرد. چرا او 
الان به اروپا سفر کرده است؟

دلیل رســمی این ســفر که شــامل فرانسه، 
صربستان و مجارستان می شود - به مناسبت 
شصتمین ســالگرد روابط چین با فرانسه در 
اولین ایستگاه ســفر وی و هفتاد و پنجمین 
سالگرد روابط رسمی با مجارستان در آخرین 
ایستگاه است. بنابراین رسانه های دولتی چین 
این ســفر را به عنوان جشــن روابط دوستانه 

شی با کشــورهای اروپایی معرفی می کنند. 
اما موضوع فرعی این ســفر این است که شی 
مشــتاق اســت تا از جنگ تجاری در شرف 
مقابله با اتحادیه اروپا جلوگیری کند و به دنبال 
اســتفاده از مواضع دوستانه تر پکن و امانوئل 
ماکرون، نخســت وزیر فرانســه برای کاهش 
نگرانی فزاینده اتحادیه اروپا در مورد اقدامات 

تجاری غارتگرانه چین است.
او مولفــه هایی را فراهم می کند که به پوتین 
اجازه مــی دهد به این تجــاوز ادامه دهد. به 
همین ترتیب، پکن به رغم روابط نزدیکش با 
ایران حامــی حماس، در کمک به پایان دادن 
به جنگ اسرائیل و غزه یا آزادی گروگان هایی 
که در دســت حماس اســت، کمک اساسی 
نکرده اســت. با توجه به تعهد شی به حمایت 
از »آتش بس المپیک« در تابســتان امسال، 
می توان انتظار داشــت که رسانه های دولتی 
چین مخصوصا لفاظی های وزارت خارجه آن 
در مــورد حمایت چین از صلح بشــنویم، اما 
احتمال کمی وجود دارد که پکن واقعاً از نفوذ 
خود استفاده کند. و هیچ تضمینی وجود ندارد 
که پوتین به درخواست پکن برای توقف حمله 
تابســتانی علیه اوکراین توجــه کند، با توجه 
به اینکه روســیه در جریان بازی های المپیک 

2008 پکن به گرجستان حمله کرد.

ایستگاه های بعدی شی، صربستان و 
مجارستان هستند. چرا او همین الان به 

آن مکان ها می رود؟
صربستان و مجارستان تنها کشورهای اروپایی 
هستند که این روزها استقبال گرمی از شی در 
آنجا تضمین شده است. هر دوی این کشورها 
در سیاســت خارجــی خود طرفدار روســیه 
هستند و از طریق برنامه امضای ابتکار کمربند 
و جاده شی جین پینگ، کمک های مالی عظیم 
زیرساختی چین را دریافت کرده اند. پکن زمان 
سفر شی جین پینگ به صربستان را همزمان 
با بیست و پنجمین ســالگرد حمله تصادفی 
ناتو به سفارت چین در بلگراد پایتخت کنونی 
صربستان تعیین کرد. این به شی این فرصت را 
داده است تا روایتی از چین را به عنوان قربانی 
تجــاوز غرب مطرح کند. شــی در نامه ای که 
توسط پلتفرم رسانه ای صربستان »پالیتیکا« 
منتشر شــد، گفت: »ناتو آشکارا سفارت چین 
در یوگسلاوی را بمباران کرد و سه روزنامه نگار 

چینی را کشت.
در پایان اینکه نقطه عطف ســفر شــی جین 
پینگ به اتحادیه اروپا، دیدار با ویکتور اوربان، 
نخست وزیر مجارستان است، که در بحبوحه 
تیرگی بیشــتر روابط اتحادیه اروپا و چین از 

حامیان سرسخت پکن باقی مانده است.

توراروپاییشیجینپینگ

تلاشـیبرایایجادتفـرقهدرغـرب!؟


